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НОВИ САД 

З А П И С Н И К 
 

са XLI седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 30. јуна 2023. године, у згради 
Скупштине Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 10.20 
часова. 
 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали 
следећи одборници: 
 
1.  МИЛАНА АРЊАШ РАДИЋ  35.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 
2.  ЖИВОРАД АРСИЋ 36.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 
3.  МИЛЕНКО БАЧИНА 37.  МИЛОРАД МИРЧИЋ 
4.  ВЕСЕЛИН БОЈАТ 38.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ 
5.  ДУШАН БРКИЋ 39.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 
6.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 40.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
7.  ЦВИЈА ВАСИЋ 41.  МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 
8.  ВЕСНА ВАТИЋ 42.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
9.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 43.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
10.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 44.  ДУШАН ПОПОВИЋ 
11.  ИВАНА ВУЈАСИН  45.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 
12.  БОЈАН ВУЛИН 46.  ИГОР ПОПОВИЋ 
13.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 47.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 
14.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 48.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 
15.   САЊА ДРАШКО 49.  СОЊА РАДАКОВИЋ 
16.   БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 50.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 
17.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 51.  ВЕРИЦА РАКИЋ 
18.  МИРЈАНА ЂУКИЋ 52.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
19.  КРИСТИНА ЖАРИЋ  53.  ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 
20.  АДРИЈАНА ЗАГОРАЦ 54.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
21.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 55.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 
22.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 56.  ИВАН СТРИБЕР 
23.  ЂУРАЂ ЈАКШИЋ 57.  ЗОРАН СУБОТИЋ 
24.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 58.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 
25.  КРИСТИНА КАРАИЋ 59.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 
26.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 60.  СИНИША ТРКУЉА 
27.  ЂУЛА КИШ 61.  САЊА УЗЕЛАЦ 
28.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 62.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
29.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 63.  НИКОЛА УРОШЕВИЋ 
30.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 64.  ДРАГАН ХЕМОН 
31.  МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 65.  СЛОБОДАН ЦВЕТКОВИЋ 
32.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 66.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 
33.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА 67.  СИМО ЧАБАРКАПА 
34.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ 68.  ДУБРАВКА ЏОЏО 

 
Седници нису присуствовали: Зоран Симоновић, Јасна Казимировић Гајић, 

Љубомир Станишић, Маја Седларевић, Мирка Лукић Шаркановић, Никола Поповић, 
Петар Ћировић, Роберт Колар, Сандра Трифуновић Стојановић и Саша Новаковић. 
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Седницу Скупштине Града Новог Сада је отворила и њеним радом руководила 
MSc Јелена Маринковић Радомировић, председница Скупштине Града Новог Сада.  

 
Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике који се још нису 

пријавили да се пријаве уносом лозинке, како би се утврдио број присутних одборница и 
одборника на седници. 

 
Председница Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствује 

65 одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
 
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су је 

одборници: Саша Новаковић, Зоран Симоновић, Роберт Колар, Сандра Трифуновић - 
Стојановић, Маја Седларевић, Никола Поповић и Јасна Казимировић - Гајић обавестили 
да су спречени да присуствују седници. 

 
Записник са XL седнице Скупштине Града Новог Сада достављен је одборницама 

и одборницима уз сазив седнице. 
 
Председница Скупштине је упитала одборнице и одборнике да ли има примедби 

на Записник.   
 
Пошто није било примедби, председница Скупштине је ставила на гласање 

Записник са XL седнице Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова усвојила Записник са XL седнице Скупштине Града.  

 
Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
 
Предлог дневног реда достављен је одборницама и одборницима у сазиву и 

дописима од 26, 27. и 29. јуна 2023. године. 
 
На основу члана 84. став 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада Градско веће 

Града Новог Сада доставило је 26. и 27. јуна 2023. године председници Скупштине Града 
Новог Сада образложенe предлогe да се дневни ред седнице Скупштине Града допуни 
тачкaмa:  

 
− Предлог одлуке о изради Плана генералне регулације општеградског центра 

западно од Булевара Европе у Новом Саду 
− Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације 

насељеног места Ветерник (локалитет на парцели број 3025 КО Ветерник)  
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− Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности за 
2023. годину које спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне 
послове Града Новог Сада 
 

Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима уз дописе од 26. 
и 27. јуна 2023. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење разлога за допуну дневног реда.  
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање предлог 
Градског већа да се Предлог одлуке о изради Плана генералне регулације општеградског 
центра западно од Булевара Европе у Новом Саду уврсти у дневни ред и предложила да се 
разматра као 4. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације насељеног места 
Ветерник (локалитет на парцели број 3025 КО Ветерник) уврсти у дневни ред и 
предложила да се разматра као 9. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности за 2023. 
годину које спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне послове Града 
Новог Сада уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 18. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 
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Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

утврдила је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна 
и мандатно-имунитетна питања, који су одборницама и одборницима достављени уз 
допис од 29. јуна 2023. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

предлоге Комисије.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе предлоге Комисије, 

председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се предлози решења Комисије 
уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања и предложила да се разматрају као 63. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је је предложила да се споји расправа: 
 

− за тачке од 1. до 9, о предлозима планских докумената 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке од 19. до 20, о годишњим извештајима о реализацији Програма за 

обезбеђивање услова за несметано одвијање јавног превоза путника – текуће 
субвенције и Програма инвестиционих активности Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2022. годину  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 
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− за тачке од 21. до 30, о извештајима о реализацији програма пословања јавних 

комуналних предузећа са финансијским извештајима за 2022. годину 
 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке од 33. до 47, о извештајима о раду и пословању установа културе и 

Фонда за унапређење вокалне уметности младих „Меланије Бугариновић и 
ћерке Мирјане Калиновић-Калин“ за 2022. годину 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке од 49. до 50, о Годишњем извештају о раду и пословању за 2022. 

годину и Предлогу Решења о давању сагласности на Програм рада и развоја 
Апотекарске установе Нови Сад за 2023. годину 

 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке од 51. до 52, о Извештају о раду за 2022. годину и Предлогу решења о 

давању сагласности на Програм рада Центра за социјални рад Града Новог 
Сада за 2023. годину  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 
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− за тачка од 56. до 58, о предлозима решења о давању на коришћење 
непокретности у јавној својини Града Новог Сада Јавном комуналном 
предузећу „Тржница“, Градској библиотеци и Предшколској установи 
„Радосно детињство“ 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке од 59. до 62, о предлозима одлука о спровођењу Јавног конкурса за 

избор директора са текстовима огласа о Јавном конкурсу Јавних комуналних 
предузећа „Водовод и канализација“, „Чистоћа“, „Тржница“ и „Зоохигијена и 
Ветерина Нови Сад“ 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачку 63, о предлозима Комисије за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни реду у 

целини. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова утврдила 
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Д н е в н и  р е д 
 
1. Предлог плана генералне регулације окружног затвора у Новом Саду 
2. Предлог плана детаљне регулације дела Купусишта у Футогу 
3. Предлог одлуке о изради плана генералне регулације простора за породично 

становање – проширење Сајлова у Новом Саду 
4. Предлог одлуке о изради Плана генералне регулације општеградског центра западно 

од Булевара Европе у Новом Саду 
5. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора у 

западном делу града на подручју Телепа у Новом Саду (локалитет уз Улицу Лазе 
Лазаревића) 

6. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације новог градског 
центра са окружењем у Новом Саду (локалитет уз улице Стевана Дороњског и Јована 
Храниловића) 

7. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације насељеног 
места Футог (локалитет уз општински пут Футог – Планта – Кисач) 

8. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за 
мешовиту намену западно од Суботичког булевара и северно од Булевара војводе 
Степе у Новом Саду (локалитет уз Булевар војводе Степе) 

9. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације насељеног 
места Ветерник (локалитет на парцели број 3025 КО Ветерник) 

10. Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације простора за пословање на улазним 
правцима северно од Венизелосове улице у Новом Саду 

11. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације центра између 
улица Браће Поповић, Бранка Бајића и Илије Бирчанина у Новом Саду (регулација 
Улице Бранка Бајића) 

12. Предлог одлуке о мрежи јавних основних школа на територији Града Новог Сада 
13. Предлог одлуке о изменама  и допуни Одлуке о Видовданској награди ученицима 

основних и средњих школа 
14. Предлог локалног акционог плана политике за младе Града Новог Сада за период од 

2023. до 2025. године  
15. Предлог локалног акционог плана за спречавање и борбу против насиља над женама и 

насиља у породици Града Новог Сада за период 2023-2026  
16. Предлог програма развоја туризма Града Новог Сада за период 2023-2025. године 
17. Предлог годишњег програма заштите, уређења и коришћења пољопривредног 

земљишта на територији Града Новог Сада за 2023. годину 
18. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности за 2023. 

годину које спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне послове Града 
Новог Сада 
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19. Годишњи извештај о реализацији Програма за обезбеђивање услова за несметано 

одвијање јавног превоза путника Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ 
Нови Сад за 2022. годину – текуће субвенције 

20. Годишњи извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног 
градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2022. годину 

21. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем Јавног 
комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 2022. годину 

22. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Новосадска топлана“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем Јавног 
комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2022. годину 

23. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Градско 
зеленило“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног 
предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2022. годину 

24. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Лисје“ 
Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа 
„Лисје“ Нови Сад за 2022. годину 

25. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Тржница“ 
Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа 
„Тржница“ Нови Сад за 2022. годину 

26. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ 
Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа 
„Чистоћа“ Нови Сад за 2022. годину 

27. Извештај о реализацији Програма пословања ЈКП „Информатика“ Нови Сад за 2022. 
годину са Финансијским извештајем ЈКП „Информатика“  Нови Сад за 2022. годину 

28. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа за 
одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2022. годину са 
Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и 
пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2022. годину 

29. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским 
извештајем Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови 
Сад за 2022. годину 

30. Извештај о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Паркинг 
сервис“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног 
предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2022. годину 

31. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад о расподели добити за 2022. годину 

32. Годишњи ликвидациони извештај са стањем на дан 31. децембар 2022. године Јавног 
предузећа „Пословни простор“ Нови Сад – у ликвидацији, број: 03/2023 од 15. марта 
2023. године 
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33. Извештај о раду и пословању Градске библиотеке у Новом Саду, Нови Сад за 2022. 

годину 
34. Извештај о раду и пословању Завода за заштиту споменика културе Града Новог Сада, 

Нови Сад за 2022. годину 
35. Извештај о раду и пословању Историјског архива Града Новог Сада, Нови Сад за 

2022. годину 
36. Извештај о раду и пословању Музеја Града Новог Сада, Петроварадин за 2022. годину 
37. Извештај о раду и пословању Културног центра Новог Сада, Нови Сад за 2022. годину 
38. Извештај о раду и пословању Стеријиног позорја, Нови Сад за 2022. годину 
39. Извештај о раду и пословању Установе за израду таписерија „Атеље 61“, 

Петроварадин за 2022. годину 
40. Извештај о раду и пословању Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад за 

2022. годину 
41. Извештај о раду и пословању Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, Нови 

Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék, Нови Сад за 2022. годину 
42. Извештај о раду и пословању „Новосадског позоришта – Újvidéki Szinház“, Нови Сад 

за 2022. годину 
43. Извештај о раду и пословању Позоришта младих, Нови Сад за 2022. годину 
44. Извештај о раду и пословању Установе за културу и образовање Културни центар 

„Младост“, Футог за 2022. годину 
45. Извештај о раду и пословању Установе за културу и образовање Културни центар 

„Кисач“, Кисач за 2022. годину 
46. Извештај о раду и пословању Културног центра „Руменка“, Руменка за 2022. годину 
47. Извештај о раду Фонда за унапређење вокалне уметности младих „Меланије 

Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић-Калин“ у Новом Саду за 2022. годину 
48. Извештај о реализацији Програма рада Туристичке организације Града Новог Сада са 

Финансијским планом и Програмом и планом промотивних активности Града Новог 
Сада за период јануар-децембар 2022. годину 

49. Годишњи извештај о раду и пословању Апотекарске установе Нови Сад за 2022. 
годину и Извештај о раду Надзорног одбора Апотекарске установе Нови Сад 

50. Предлог Решења о давању сагласности на Програм рада и развоја Апотекарске 
установе Нови Сад за 2023. годину 

51. Извештај о раду Центра за социјални рад Града Новог Сада за 2022. годину 
52. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Центра за социјални рад 

Града Новог Сада за 2023. годину 
53. Информација о степену усклађености планираних и реализованих активности из 

програма пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови 
Сад за период 01. јануар-31. март 2023. године 
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54. Годишњи извештај о раду Међусекторског радног тела за подршку подстицајном 

родитељству и развоју деце на територији Града Новог Сада за период април 2022 - 
март 2023. године 

55. Извештај о реализацији Програма контроле нутритивне вредности и здравствене 
безбедности хране и чистоће брисева површина и руку запослених у објектима у 
којима је организована исхрана специфичних категорија становништва у Граду Новом 
Саду и процена ризика по здравље са Извештајем о евалуацији инфраструктурних, 
кадровских и организационих капацитета кухиња основних школа на територији 
Града Новог Сада за 2022. годину, Института за јавно здравље Војводине 

56. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 
Сада Јавном комуналном предузећу „Тржница“ Нови Сад 

57. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 
Сада Градској библиотеци у Новом Саду, Нови Сад 

58. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 
Сада Предшколској установи „Радосно детињство“ Нови Сад 

59. Предлог одлуке о спровођењу Јавног конкурса за избор директора Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад са текстом огласа о Јавном конкурсу за 
избор директора Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 

60. Предлог одлуке о спровођењу Јавног конкурса за избор директора Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад са текстом огласа о Јавном конкурсу за избор 
директора Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад 

61. Предлог одлуке о спровођењу Јавног конкурса за избор директора Јавног комуналног 
предузећа „Тржница“ Нови Сад са текстом огласа о Јавном конкурсу за избор 
директора Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад 

62. Предлог одлуке о спровођењу Јавног конкурса за избор директора Јавног комуналног 
предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад са текстом огласа о Јавном 
конкурсу за избор директора Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина 
Нови Сад“ Нови Сад 

63. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања: 

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора Основне 
школе „Соња Маринковић“, Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности директора Установе за израду таписерија 
„Атеље 61“, Петроварадин  

− Предлог решења о именовању директора Установе за израду таписерија „Атеље 
61“, Петроварадин 

− Предлог решења о разрешењу члана Управног одбора „Новосадског позоришта -  
Újvidéki Színház“, Нови Сад  

− Предлог решења о именовању члана Управног одбора „Новосадског позоришта -  
Újvidéki Színház“, Нови Сад 
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− Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Паркинг сервис“, Нови Сад  

− Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног 
предузећа „Паркинг сервис“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Управног одбора Стамбене агенције Града 
Новог Сада 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе „Михајло 
Пупин“, Ветерник 

− Предлог решења о престанку дужности председника, заменика председника и 
чланова Савета за међунационалне односе Града Новог Сада  

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова Савета за 
међунационалне односе Града Новог Сада  

 
 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да им је 
пречишћен дневни ред седнице Скупштине Града доступан у електронском облику. 

 
Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 

 
 
Ад.број: 35-693/2022-I    35-192/2023-I 
               35-338/2022-I    35-100/2023-I 
               35-67/2023-I      35-505/2023-I 
               35-515/2023-I    35-993/2022-I 
               35-325/2023-I    35-294/2023-I 
               35-324/2023-I 
1. – 11. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ОКРУЖНОГ ЗАТВОРА 
У НОВОМ САДУ 

− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА КУПУСИШТА У 
ФУТОГУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ПРОСТОРА ЗА ПОРОДИЧНО СТАНОВАЊЕ – ПРОШИРЕЊЕ САЈЛОВА 
У НОВОМ САДУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ОПШТЕГРАДСКОГ ЦЕНТРА ЗАПАДНО ОД БУЛЕВАРА ЕВРОПЕ У 
НОВОМ САДУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА У ЗАПАДНОМ ДЕЛУ ГРАДА 
НА ПОДРУЧЈУ ТЕЛЕПА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ УЗ УЛИЦУ 
ЛАЗЕ ЛАЗАРЕВИЋА) 
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− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НОВОГ ГРАДСКОГ ЦЕНТРА СА 
ОКРУЖЕЊЕМ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ УЗ УЛИЦЕ СТЕВАНА 
ДОРОЊСКОГ И ЈОВАНА ХРАНИЛОВИЋА) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ФУТОГ 
(ЛОКАЛИТЕТ УЗ ОПШТИНСКИ ПУТ ФУТОГ – ПЛАНТА – КИСАЧ) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ 
ЗАПАДНО ОД СУБОТИЧКОГ БУЛЕВАРА И СЕВЕРНО ОД БУЛЕВАРА 
ВОЈВОДЕ СТЕПЕ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ УЗ БУЛЕВАР 
ВОЈВОДЕ СТЕПЕ) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ВЕТЕРНИК 
(ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ БРОЈ 3025 КО ВЕТЕРНИК) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ПРОСТОРА ЗА ПОСЛОВАЊЕ НА УЛАЗНИМ ПРАВЦИМА СЕВЕРНО 
ОД ВЕНИЗЕЛОСОВЕ УЛИЦЕ У НОВОМ САДУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЦЕНТРА ИЗМЕЂУ УЛИЦА БРАЋЕ 
ПОПОВИЋ, БРАНКА БАЈИЋА И ИЛИЈЕ БИРЧАНИНА У НОВОМ 
САДУ (РЕГУЛАЦИЈА УЛИЦЕ БРАНКА БАЈИЋА) 

 
Предлоге планова, одлука и закључака утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози планова и одлука у складу са 

Уставом, законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана генералне 

регулације окружног затвора у Новом Саду са предложеним Закључком. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 
одборник гласао „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела 

 
ПЛАН 

ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ОКРУЖНОГ ЗАТВОРА У НОВОМ САДУ 
 

(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта плана генералне регулације окружног затвора у 
Новом Саду пре излагања на јавни увид са 19. седнице од 01.12.2022. године и Извештај о 
обављеном јавном увиду у Нацрт плана генералне регулације окружног затвора у Новом 
Саду са 30. (јавне) седнице Комисије за планове од 16.03.2023. године. 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне 

регулације дела Купусишта у Футогу са предложеним Закључком. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела 

 

ПЛАН 
ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ДЕЛА КУПУСИШТА У ФУТОГУ  

 

(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и 
З А К Љ У Ч А К 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације дела Купусишта у Футогу 
пре излагања на јавни увид са 177. седнице одржане 21.04.2022. године и Извештај о 
обављеном јавном увиду у Нацрт плана детаљне регулације дела Купусишта у Футогу са 
24. (јавне) седнице, од 19.01.2023. године. 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради плана 
генералне регулације простора за породично становање – проширење Сајлова у Новом 
Саду. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА ПОРОДИЧНО 
СТАНОВАЊЕ – ПРОШИРЕЊЕ САЈЛОВА У НОВОМ САДУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради Плана 

генералне регулације општеградског центра западно од Булевара Европе у Новом Саду. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ОПШТЕГРАДСКОГ ЦЕНТРА 
ЗАПАДНО ОД БУЛЕВАРА ЕВРОПЕ У НОВОМ САДУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације простора у западном делу града на подручју Телепа у 
Новом Саду (локалитет уз Улицу Лазе Лазаревића). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела  
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ОДЛУКУ 
О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

ПРОСТОРА У ЗАПАДНОМ ДЕЛУ ГРАДА НА ПОДРУЧЈУ ТЕЛЕПА У НОВОМ 
САДУ (ЛОКАЛИТЕТ УЗ УЛИЦУ ЛАЗЕ ЛАЗАРЕВИЋА) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације новог градског центра са окружењем у Новом Саду 
(локалитет уз улице Стевана Дороњског и Јована Храниловића). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НОВОГ 
ГРАДСКОГ ЦЕНТРА СА ОКРУЖЕЊЕМ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ УЗ УЛИЦЕ 

СТЕВАНА ДОРОЊСКОГ И ЈОВАНА ХРАНИЛОВИЋА) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације насељеног места Футог (локалитет уз општински пут 
Футог – Планта – Кисач) 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ФУТОГ (ЛОКАЛИТЕТ УЗ ОПШТИНСКИ ПУТ ФУТОГ – 

ПЛАНТА – КИСАЧ) 
 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 
допуна Плана генералне регулације простора за мешовиту намену западно од Суботичког 
булевара и северно од Булевара војводе Степе у Новом Саду (локалитет уз Булевар 
војводе Степе). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ПРОСТОРА ЗА МЕШОВИТУ НАМЕНУ ЗАПАДНО ОД СУБОТИЧКОГ 

БУЛЕВАРА И СЕВЕРНО ОД БУЛЕВАРА ВОЈВОДЕ СТЕПЕ У НОВОМ САДУ 
(ЛОКАЛИТЕТ УЗ БУЛЕВАР ВОЈВОДЕ СТЕПЕ) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана генералне регулације насељеног места Ветерник (локалитет на парцели број 
3025 КО Ветерник). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
 

ОДЛУКУ 
О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ВЕТЕРНИК (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ БРОЈ 3025  
КО ВЕТЕРНИК) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради плана 

детаљне регулације простора за пословање на улазним правцима северно од Венизелосове 
улице у Новом Саду. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА ПОСЛОВАЊЕ НА 
УЛАЗНИМ ПРАВЦИМА СЕВЕРНО ОД ВЕНИЗЕЛОСОВЕ УЛИЦЕ У НОВОМ САДУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана детаљне регулације центра између улица Браће Поповић, Бранка Бајића и 
Илије Бирчанина у Новом Саду (регулација Улице Бранка Бајића). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЦЕНТРА 
ИЗМЕЂУ УЛИЦА БРАЋЕ ПОПОВИЋ, БРАНКА БАЈИЋА И ИЛИЈЕ БИРЧАНИНА 

У НОВОМ САДУ (РЕГУЛАЦИЈА УЛИЦЕ БРАНКА БАЈИЋА) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Ад број: 6-2/2023-267/7-I 
12. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О МРЕЖИ ЈАВНИХ ОСНОВНИХ ШКОЛА НА 
ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за образовање није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
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Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 
допунско образложење предлога. 

  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отварила претрес о овом предлогу.  
 
   У претресу су учествовали: Ђурађ Јакшић, Дина Вучинић, Снежана Мушицки и 
Слободан Тасић. 
 

  Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – 
СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Српска радикална странка није задовољна 
предложеном мрежом јавних основних школа на територији Града Новог Сада и због тога 
ћемо данас гласати против предложене Одлуке. Ми годинама уназад, а уназад сигурно 
једно три или четири године инсистирамо на томе да се изграде нове три основне школе 
на, по нашем мишљењу, три критичне тачке у Граду, а то су у првом реду Адице, Сајлово 
и Нова Детелинара. Ми смо пре три године, чини ми се да је био неки почетак јуна, баш у 
ово доба пре три године, предали у Градску кућу јавну петицију коју смо прикупили на 
територији Адица и Сајлово са преко 2.500 потписа подршке иницијативи да се изграде на 
том месту две основне школе, међутим, од тога се ништа до данас није десило, нити 
догодило. Видимо у овој предложеној мрежи да имамо 34 јавне основне школе, када томе 
додамо Музичку, Балетску и ову Школу за основно образовање и васпитање одраслих 
„Свети Сава“ то је укупно 37 јавних школа на територији Града Новог Сада, али смо 
мишљења да то није нешто што задовољава потребе и реалан живот на територији Града 
Новог Сада. Читамо кроз образложење да је покренута изградња издвојеног одељења 
школе „Доситеј Обрадовић“ у насељу Југовићево, радујемо се томе, у насељу Југовићево 
где ће бити изграђено не знам колико станова за припаднике снага безбедности, 
подржавамо ту акцију Владе Републике Србије у читавој Републици Србији. Дакле ту 
нема никакве дилеме, међутим имајући у виду најаве да ће у том насељу живети 10.000 
људи, макар смо тако читали кроз медије и званичне изјаве и Градоначелника прво 
Вучевића, сада Ђурића, и тако даље и тако даље, велико је питање да ли ће тих 
најављених 600 места у издвојеном одељењу школе „Доситеј Обрадовић“ на простору 
Југовићева, очито да ће бити довољно да задовољи потребе самог насеља Југовићево. 
Велико је питање дакле шта ће бити са децом која живе на простору Сајлова. Сајлово је 
на неки начин као насеље заокружена целина, ево сад у ових првих 10-11 тачака имали 
смо и једну тачку која се тиче проширења грађевинског подручја Сајлова, дакле, за 
очекивати је још неку хиљаду нових становника у неком најближем наредном периоду. 
Оће ли то бити у наредне три, четири, пет година, потпуно је небитно, и за очекивати је 
још већи број основношколске деце која ће живети на простору Сајлова. Деца са Сајлова 
су принуђена да иду и у основну школу „Доситеј Обрадовић“ и да похађају школе по 
Ветернику, што у сваком случају утиче потпуно негативно и на квалитет наставе у тим 
школама које похађају они, где се врши притисак због огромног броја деце и због 
одељења која су преогромна, а у сваком случају није добро ни због безбедности у 
саобраћају. Ту нема никакве дилеме. Дакле, инсистирамо на томе да се изгради основна 
школа на Сајлову, друга ствар, видимо да је најављена изградња издвојеног одељења 
школе „Јожеф Атила“ на Телепу и да се планира изградња тог објекта на простору Адица. 
Па ми постављамо питање зашто се не изгради посебно, нова основна школа на Адицама. 
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Адице су практично заокружена целина, где имамо додатни притисак становништва 
изградњом ових вишеспратница, односно претварањем породичног у вишепородично 
становање. Ви знате да су Адице у последњих једно пет-шест година доживеле 
урбанистичку експанзију, колико год се то неком свиђало или мање свиђало и тако даље и 
тако даље, огроман је притисак и на Телеп и на Адице, а да деца са Адица, ми имамо 
информацију да преко 1000 основношколске деце на територији Адица је принуђено да 
иде у основне школе и не знам у „Јожеф Атила“ и „Никола Тесла“ и основне школе на 
Новом насељу „Милош Црњански“ и „Прву војвођанску бригаду“ и Основну школу 
„Марија Трандафил“ и у друге основне школе којима условно речено гравитирају, дакле 
инсистирамо на томе да се изгради нов објекат који неће бити издвојено одељење 
Основне школе „Јожеф Атила“ на Телепу него нов објекат на Адицама који ће 
задовољити потребе овог насеља. Због тога данас не можемо гласати за овај предлог. 
Желим још о нечем да говорим, а то је тема која није ништа мање битна, а апсолутно се 
тиче школа. Желим да овом приликом изрекнем став Српске радикалне странке у односу 
на догађај од пре рецимо без мало два месеца, а тиче се одвратних, бруталних, 
антисрпских, најгорих могућих напада на директорицу Основне школе „Ђура Јакшић“ у 
Каћу у суштини негде и према Градоначелнику Новог Сада, али чини ми се да су 
најотровније стрелице управо биле усмерене према госпођи која се зове ако се не варам 
Верица Летић. Дакле, тиче се организације јавног часа, односно јавне трибине под 
називом „Кошаре приче хероја“ где је комплетан овај усташки, антисрпски, одвратни 
невладин сектор скочио на ту жену и на догађај који се одиграо, да ли је то била друга 
половина априла месеца и где су тражили јавни линч буквално ове жене из разлога што је 
организовала један јавни час, једну јавну трибину под називом „Кошаре приче хероја“ где 
се у том јавном часу обратио српски херој, тада командант треће армије Војске 
Југославије, Небојша Павковић линком из затвора у Финској и ваљда им је то био прст у 
око и кост у грлу. Ми српски радикали предлажемо следећу ствар, иако то није у складу 
ни са прописима, ни са законима, да госпођа Верица Летић буде доживотни директор 
Основне школе „Ђура Јакшић“, а велика је штета што директори других основних школа 
у Граду Новом Саду нису следили њен пример и нису организовали пресликан исти јавни 
час „Кошаре приче хероја“ из разлога што су Кошаре и битка на Кошарама и погибја 108 
младића који су бранили земљу од шиптарских терориста и од НАТО пакта, битка која 
представља у новијој српској историји српске термопиле, веома су ретки народи, данас, у 
савременом добу и у савременом свету, који у тако блиској, најближој то није ни историја 
зато што смо ми савременици сви 99-те те године, али који у савременом добу имају 
битку која се мери са термопилима, а Кошаре јесу српски термопили. Ми предлажемо да 
директори свих основних школа у Граду Новом Саду организују исти овакав јавни час где 
ће се обратити, да ли ће то бити Небојша Павковић или ће бити неко од других који су 
командовали битци на Кошарама и битци на Паштрику, јер ђаци морају знати заиста да су 
на Кошарама и на Паштрику гинули јунаци од 18,19 и 20 година, ми ту немамо чега да се 
стидимо. А тај одвратни, усташки, антисрпски невладин сектор може само да лаје и 
ништа им друго не преостаје. Дакле предлажемо да Верица Летић буде доживотна 
директорка Основне школе „Ђура Јакшић“ и да у новој школској години исти овакав 
јавни час организују све основне школе у Граду Новом Саду.“ 
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  Дина Вучинић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 
предлагача: “Мислим да је овде ствар само у томе како сте прочитали ову тачку дневног 
реда и мислим да треба да исправите оно што сте рекли мало пре у овом првом делу 
свакако, што се тиче гласања о овој тачки зато што се ради о мрежи јавних основних 
школа заправо понавља се исти број школа зато што до сада немамо изграђену нову 
основну школу, али морам да вас обавестим, ви сте вероватно то чули и видим из вашег 
излагања да сте мало овде помешали Нови Сад добија нове школе коначно и томе се 
много радујемо и када причате о школи „Јожеф Атила“ на Адицама и када причате о 
„Доситеј Обрадовић“ и Југовићево, морам да вам кажем да је то пројектовано тако да је 
пројекат се налази у Школи „Доситеј Обрадовић“ зато што је она подручна школа за 
новоизграђену школу, разумете, када се прави нови објекат морамо да га вежемо за школу 
која је територијално најближе том новом објекту. Школа на Југовићеву је буџетирана, 
креће ускоро да се реализује јавна набавка тако да Нови Сад после дуго, дуго година 
добија нову школу, јер ситуација у школама је таква да нам је свако место потребно и 
наши ђаци већ онако и у ових 39 школа имају мање простора и овај буџет који је највећи 
до сада 7,4 милијарде је управо усмерен на то да идемо у прављење нових објеката, нових 
школа. Морам да вам напоменем да Нови Сад очекује такође још једна нова школа у 
питању је пројекат Покрајинске владе и школа „Милош Црњански“ на Сателиту тако да и 
они ускоро расписују набавку и ето Новом Саду после дуго година чини ми се да је 
последња школа изграђена баш у Ветеринку „Марија Трандафил“ ако се не варам и Нови 
Сад већ 10 или мислим да је можда прошло чак и 13 година није имао нову школу, тако да 
се изузетно радујемо овим новим пројектима. Што се тиче осталих школа поменули сте и 
школу на Адицама, ако Бог да ускоро ћемо ући, пошто имамо пројекат и за ту школу, и 
када причате о „Јожеф Атили“ иста ситуација је као што сам вам рекла и за Југовићево, а 
у плану је и, вероватно ће ићи на инициајту Градоначелника да се и школа на Југовићеву 
зове по јунацима са Кошара, видећемо како ће то да изгледа, али мислим да нас очекује 
једна добра, исправна и праведна одлука што се тиче назива те школе. Напоменућу још да 
је у току изградња и проширење Медицинске школе, Основне школе „Васа Стајић“, затим 
реконструкција вртића на Клисанском путу, у Ковиљу и заправо овај буџет, било је речи 
на конференцији, он је до сада био усмерен бројем места деце у вртићима, дакле буџет за 
образовање виши и ишао је ка Предшколској установи претходних година, зато што смо 
желели да коначно дођемо до максималног броја деце у приватним вртићима и мислим да 
ћемо то сад коначно, пардон не приватним вртићима него нашим вртићима Радосног 
детињства, верујем да ћемо коначно доћи до минималног броја деце неуписане апсолутно 
зато што је буџет за образовање и инвестиције у образовању и по идеји и досадашњег 
Градоначелника Милоша Вучевића али и сада Милана Ђурића ишао у правцу изградње 
нових вртића и нових објеката, тако да верујем да ћемо поред свих оних добрих одлука 
које смо радили до сада, субвенционисање деце која иду у приватне вртиће, бесплатне 
уџбенике, и све оно што радимо и ове Видовданске награде о којој ће бити речи на 
наредној тачки верујемо да ћемо коначно доћи до максималног броја уписане деце, а 
наравно да до тога долазимо апсолутно тако што градимо нове објекте и нове вртиће. Ето 
толико, хтела сам само да вам мало појасним што се тиче ове тачке, дакле у питању су 
нове школе које нас очекују, а период изградње је од три до четири године, ако Бог да 
ускоро очекујемо и школу на Адицама, у неком наредном буџету, обзиром да пројекат 
имамо и лепе вести за образовање после 13 година коначно нова школа, две практично 
нове.“ 
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 Ђурађ Јакшић: „Наравно да нисам ништа помешао, мени је све апсолутно јасно, 
довољно ми је да бацим око на материјал и све ми је јасно у ком правцу ствари иду. То 
што га дефинишете као издвојено одељење, па дефинисано је тако у Одлуци коју сте 
послали, дефинисали сте га ви тако у Одлуци коју сте послали да данас Скупштина 
усвоји, прочитајте материјал који сте Скупштини послали на усвајање. Каже се издвојено 
одељење Основне школе „Доситеј Обрадовић“ на Југовићеву. Ја сам вам поставио неко 
потпуно друго питање. Објасните нам да ли ће то издвојено одељење или нова основна 
школа капацитета читали смо по медијима да ће то бити неких 600 отприлике места, бити 
довољно да задовољни потреба искључиво Југовићева или ће и деца са Сајлова моћи да 
иду у ту основну школу. То је наше питање. Шта нама представља школа од 600 
капацитета, заокружује нам, затвара нам Југовићево. Шта је са  Сајловом? Сајлово нисте 
споменули. Дакле, где ће, у које ће основне школе ићи деца са Сајлова, то је наше питање. 
Друга ствар, потпуно видимо из материјала овога каже издвојено одељење Основне 
школе „Јожеф Атила“ на Адицама и провејава кроз материјал да то тек треба да се 
планира у неком наредном периоду и тако даље, наше питање је дакле који капацитет 
планирате на Адицама и када је за очекивати да ће коначно насеље, које има преко 20.000 
становника и преко 1000 основношколске деце, моћи да крену у сопственом насељу у 
основну школу, а да не похађају пет, шест, седам или 10 основних школа широм Града. 
Вама је потпуно јасно, пошто сте задужили већ тај ресор, да је страховит притисак у 
првом реду на и основну школу „Марија Трандафил“ или ову другу основну школу у 
Ветернику и на „Јожеф Атила“ и на „Николу Теслу“ и тако даље и тако даље, да имамо 
одељења која су преко 30, да се далеко квалитетније ради када су одељења мања, дакле 
имамо и слабији квалитет наставе силом прилика из разлога, пошто су одељења већа и са 
друге стране немамо безбедност у саобраћају зато што су поготово деца до неког 
четвртог, петог разреда принуђена да родитељи њихови их возе, превозе или да се на 
различите друге начине довијају не би ли дошли до основне школе. Дакле, подржавамо 
иницијативу, ако ће та основна школа на Југовићеву понети име Хероја са Кошара, 
апсолутно, дићемо обе руке за то. Само већ годинама причамо ову причу, а ви сте у неком 
свом свету били, дакле, јесте последња основна школа изграђена је за време власти 
Српске радикалне странке, то је основна школа „Марија Трандафил“ у Ветернику, без 
обзира што је тада Републичка влада била предвођена Демократском странком Србије, а 
покрајинска власт била демократска жута, а влатс у Граду Новом Саду била радикалска. 
Дакле, имали смо, апсолутно нисмо имали ситуацију која је била блиска, нити је била 
приближна, па смо успели да подигнемо једну основну школу за свега четири године 
власти, а ви већ од 2012. године имате јединство и на републичком и на покрајинском 
нешто краће, ове четири године краће од 2016. је у Граду Новом Саду. Инсистирамо на 
томе, веома добро знамо које су критичне тачке по Граду, претпостављам да и ви као неко 
ко је задужио овај ресор то пратите и да вам је јасно о чему причамо. Кажите нам само 
шта ћемо са децом са Сајлова у ових првих 11 тачака дневног реда проширена је 
грађевинска зона на Сајлову и за очекивати је изградњу, сад напамет говорим 500, 700 
или 1000 нових кућа где ће се поново појавити деца која имају потребу да похађају 
основну школу.“  
 

Дина Вучинић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 
предлагача: „Па ето, колега Јакшић никако да навикне да ја нисам више одборник па мало 
причамо на другачији начин, али немам ништа против, нисмо ми сада ни прогледали, 
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нити смо ми сад нешто увидели, ово је апсолутно резултат континуираног рада са 
великом пажњом и бригом о деци, о вртићима, о новим местима, новим школама и тако 
даље и када кажете да ли су врата нове школе на Југовићеву затворена за децу са Сајлова; 
наопако. То је као да кажете да ли су врата школе у Сремској Каменици затворена за децу 
из Лединаца. Апсолутно не и наравно да то не стоји. Дакле, ја Вам понављам, издвојено 
одељење, тако се зове због пројектовања, због правно-техничких ствари, али се ради 
апсолутно о новом објекту, 600 места, 700, зависи када се заврши, када цео пројекат буде 
готов, апсолутно довољан за то ново насеље које је настало на Југовићеву и та школа ће 
сигурно да буде на понос свих Новосађана. А да би ствари са капацитетима и са местима 
решили уз помоћ Покрајинске владе, имаћемо и нову школу на Сателиту, односно нову 
школу „Милош Црњански“ која ће бити једна од најмодернијих школа у нашој држави и 
она ће такође да прошири своје капацитете. Дакле, нисмо прогледали. Што се тиче школе 
пре 13 година када причате о школи „Марија Трандафил“, чини ми се да је она 
финансирана из средстава Европске уније, не могу сада да потврдим, а као да сам на 
неким састанцима то чула и да није финансирана из буџета Града, морам да Вам кажем да 
школа на Југовићеву је скоро вредна милијарду динара из буџета Града, из највећег 
буџета до сада који издвајамо за образовање и мислим да је финансирана школа из 
средстава Европске уније и Републички пројекат и донација апсолутно то је супер када 
вам се деси, али није ипак из буџета, није нешто што је Град Нови Сада тада планирао и 
није тада финансирано из буџета Града. Али добро, то су ситнице. Нова школа је нова 
школа и то је важно за децу и за све нас који се бавимо образовањем, а нисмо прогледали 
зато што смо до сада, Милош Вучевић је имао једну визију, а то је да коначно решимо 
ситуацију у Радосном детињству и са 10 нових и реконструисаних вртића апсолутно смо, 
сматрам, урадили озбиљан посао у образовању и нисмо стали, о томе говоре ево и ови 
нови пројекти и новоизграђени вртићи и ове и следеће године. Ето толико.“ 

 
Снежана Мушицки: „У вези са овом тачком дневног реда ја не бих да сад 

полемишем ни са једним претходним говорником, али бих да само исправим, у једном 
моменту, да је Град Нови Сад урадио потпуно комунално опремање школе у Ветернику, 
односно локалитета где је школа у Ветернику и финансирао то комунално опремање и за 
тај период, када је за те четири године власт чинила између осталог и Српска радикална 
странка је, то можете проверити сви који седите у овој сали, изграђено и реконструисано 
11 предшколских установа у Граду, значи за једну више него ви за 12 година. Не бих даље 
да улазим у, шта јесте, шта није, постоје овде и записници, постоје и у медијима 
информације, па проверите да ли је ово што сам ја рекла истина или није. Оно што је 
данас на дневном реду и та мрежа основних школа је свакако потреба да се прошири, ми 
поново не знамо шта се дешава са Сајловом, ово ће задовољити капацитет Југовићева, а 
Сајлово ће изгледа опет извисити и та ће деца морати да се сналазе, али оно што ја желим 
да напоменем је то да ако проширујемо мрежу основних школа и ако правимо нове 
основне школе, онда треба да узмемо у обзир и да ће у тим основним школама бити 
потребе за новим наставним кадром. То нико не спомиње јер то није важно. Од како је 22 
године на снази ова нова, ова реформа такозвана просветног система, просветни радници 
су своје место и свој интегритет изгубили, нешто својом заслугом, а нешто боме заслугом 
друштва и тиме да је увек лакше рећи да су просветари криви него да су криви родитељи, 
јер родитеља има много више него просветара и много су веће гласачко тело, али ми смо 
већ у ситуацији да по школама људи неће да раде, да по школама не може да се нађе ни 
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замена, то чланица Градског већа сигурно зна, да студенти не желе да студирају смерове 
који се тичу просвете, јер сматрају да је то лоше занимање, лош избор и нешто што њима 
не може да донесе перспективу. Мени је јако жао што се то тако десило и што смо ми од 
2001. па на овамо ту реформу пригрлили и никако да је пустимо, а она је донела много 
лоших ствари нашој држави, па између осталог и овај број деце у одељењима, то можда 
може да пије воде у Финској, где је њих мало, где имају много школа, у држави Србији ви 
тиме што мора да буде 25+1 дете у одељењу, а не тако како је намештено одељење, ви 
добијате ситуацију да су велике школе хендикепиране и да у малим школама може да 
буде 18 ученика у одељењу, а у великим мора да буде 30 и 31, јер је то таква математика, 
а мислим да је погрешно децу и просветаре намештати по математици, поготово по 
математици Европске уније, јер нам стварно не доносе ништа добро и сваки пут када 
добијемо неки пројекат и неке новце, то је увек нешто са задњом намером и са намером да 
се утиче на наш друштвени, социјални статус, историјски и културни контекст. Дакле, 
када ширимо мрежу основних школа, морамо имати у виду и ко ће у тим школама да ради 
и и ко су ти људи који ће се пријављивати да раде у школи. Ја не знам да ли знате или не 
знате, али рецимо не може да се нађе спремачица за рад у школи, то неће нико да ради, не 
можете да нађете секретара да ради у школи, то неће нико да ради, не можете да нађете 
радника за рачуноводство јер то неће нико да ради. Људи у школама који раде плате, који 
раде одговорне послове, раде за минималац, неће да раде. То су ствари о којима морамо 
водити рачуна.“   

 
Дина Вучинић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 

предлагача: „Сада смо мало проширили тему, а госпођа Мушицки долази из образовања и 
заправо живи тај живот и због супруга који је директор и она као професор, врхунски 
људи и врхунски обављају свој посао, то ће свако у овом граду да вам потврди, али сада 
смо проширили тему а жао ми је када причамо о неким стварима у моменту када се 
десила најгора година за образовање за родитеље и децу, апсолутно после ове највеће 
трагедије која је задесила нашу државу, заправо ми смо се нашли у једном  ванредном 
стању зато што то јесте се звало ванредно стање, језиво стање за коју нико није могао да 
претпостави како се то и решава и шта нас је то задесило и не постоји пракса за такву 
врсту трагедије и не можемо ми да уђемо у сваку породицу и да знамо како свака 
породица функционише, ко је колико ментално и физички здрав. Али ајте да Ви као неко 
ко је врхунски професор, да мало причамо позитивније о нашем образовању, да 
искористимо сада ситуација у којој су се нашли родитељи и професори, зато што мислим 
да сте ви коначно, на жалост то је јако тешко када вам се из такве трагедије деси нешто 
што ће коначно усмерити ствари на праву тему, али ајде да ми сада искористимо ову 
ситуацију када је јасно колико је потребно да родитељи са вама као наставним људима 
који предају наставу да са вама функционишу и да вас чују и да вас разумеју, ајде да 
искористимо ту ситуацију, а не да кажемо а нема ко да ради у рачуноводству, нема ко 
буде правник; има, све је то у реду, а Ви сами знате како се запошљавају људи у новим 
објектима, када направимо школу, наравно да нисмо направили да би она била празна, па 
фала Богу да ће министарство да дâ и да одобри нова запослења као што је сада случај да 
се већ неколико година да добијемо конкурсе и успевамо да запослимо људе на 
неодређемо време у образовању што се није дешавало дуго година уназад, па сте имали 
сами колеге који су 15 – 16 година били запослени на одређено време. Ја Вас само молим 
да када причамо о образовању, најтежој години у ванредном стању које нас је задесило да 
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само мало имамо обзира какву поруку шаљемо родитељима који су доживели највећи 
страх незапамћен и да не причамо о школама на начин да немамо људе, да је катастрофа, 
да ћемо имати изграђене објекте, празне објекте, то је као да кажете ви правите вртић на 
Адицама али нећете га опремити, неће бити клупе, столице, играчке и тако даље и деца ће 
ићи у празан вртић. Значи, Ви сте неко ко се толико година бави политиком и апсолутно 
знате ствари врло, врло добро. А колико су нам деца добра и можда сада да искористим 
прилику пошто сам се после дуго времена јавила овде, три пута за редом, можда сам и 
претерала, колико су нам деца добра говори нам чињеница да смо ове године за 
Видовданске награде определили 35% више средстава у односу на прошле године где 
имате једно сјајно дете из Гимназије које има толико награда да је он чак однео награду у 
висини од 2.000.000 динара, дакле ми имамо такву децу која су на понос свих Новосађана 
и замислите у тим школама где је тако катастрофа стање, сваке године имамо све већи 
број награђене деце на међународним и републичким такмичењима. Само мало пажње 
када причамо о деци и образовању.“ 

 
Слободан Тасић: „Покрет обнове Краљевине Србије подржава напред изречени 

став о организовању јавних часова на тему битака попут Кошара, Паштрика и тако даље. 
Само би ми из Покрета обнове Краљевине Србије предложили да поред наведеног 
генерала Павковића, слободно на следећи такав неки скуп позовете господина Љубинка 
Ђурковића, једног од главнокомандујућег те битке на Кошарама, иначе члана 
Председништва Покрета обнове Краљевине Србије и народног посланика коалиције 
Нада.“ 

 
Снежана Мушицки: „Ја нисам имала намеру стварно и извињавам се и 

одборницима и свима, ако неко гледа овај пренос, да износим лични став и мој лични 
утисак о томе како је радити у школи. Нити сам рекла да су деца у школи катастрофа и да 
су људи у школи катастрофа.  Рекла сам да неће имати ко да ради у тим школама јер 
млади неће да се запошљавају у школи. Ми који радимо у школи 20 и кусур година, ту 
смо где смо, радимо свој посао поштено, ја сматрам и више него поштено и да велика 
већина просветних радника може сваког родитеља да погледа у очи и да му каже све о 
његовом детету најискреније и најпоштеније могуће, али долазимо у ситуацију да се 
сваки млад човек, који треба да се определи за посао, не опредељује за школу. И то је 
чињенично стање већ једно пет-шест година, а ако наставимо са оваквом реформом и са 
оваквим образовним системом, онда ће бити још већи проблем јер млади људи не желе да 
долазе у такве ситуације које ми у неким средњим годинама некако и истолеришемо зато 
што сад већ имамо како да кажем и тај неки стаж психички, па нас не погађа тако нешто 
лично, као што погађа млад свет када дође да ради у школу, али када ви имате 
свакодневно преиспитивање, то када млад човек дође у школу, свакодневно 
преиспитивање тога да ли добро ради, не ради добро, па дође 10 људи да му каже како 
треба да ради, па зашто не ради то овако, јел сте ви просветни, не нисам, али знам шта 
говорим јел, сви знају просветни посао, а тај млад човек није, нема неку сатисфакцију, 
руку на срце, финансијску, неће себе да види у просветном систему и то је чињеница.То је 
тако већ дужи низ година, то је тако већ од 2000. године и све је евидентније, можете 
читати и по медијима колико се младог света опредељује да студира неки просветни 
факултет. Мало, недовољно, и за три четвртине мање него што је планирано. Ако је неко 
планирао 25 ученика да школује за наставнике физике, на пример, а пријавио му се један, 
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и то не једне године, него неколико година уназад, ако је неко планирао да школује 100 
наставника српског ове године, а пријавило му се 34, онда ви мени кажите да ли млад свет 
жели да се бави просветом или не жели. Ако је педагошки профил такав да се за 
васпитачице и учитељице пријавила четвртина од потребног и планираног броја 
студената, онда да ли ми имамо проблем? Па имамо и баш зато што знам о чему говорим 
вам кажем да рецимо, ево сад кад смо већ споменули да сам ја просветар, предајем 
српски, ја када се разболим, три дана се тражи замена, јер неће, а не ја, него сви ми, ево 
има овде и колегиница из СПС-а исто ради у школи, не може да се нађе, неће млад свет да 
ради у школи. То је проблем за који ми треба сви да се запитамо зашто је то тако. Зашто 
они не желе да буду део просветног система? Зашто они сматрају да је лоше радити у 
школи? А сматрају. И право да вам кажем, ја ево знам из наше школе, а није једина, када 
госпођа која ради плате оде на боловање, добије на реверс рачунар из школе да носи кући, 
јер нема ко и неће нико да дође на замену за минималац да ради тако одговоран посао. То 
ја могу да вам потпишем данас и можемо ми сви да се правимо да то није тако, али то је 
тако и не у једној школи, то је тако у свим школама. Људи раде од 7 до 15 сваки радни 
дан, сваки дан остају дуже, јако одговорне послове и онда добију минималац. Па ајде ви 
мени кажите да ли бисте ви се школовали да добијете минималац? Па не бисте. И онда не 
би ни ови људи млади што се запошљавају да дођу и да раде у школи за минималац. Не 
би.“  

 
Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о мрежи јавних 

основних школа на територији Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О МРЕЖИ ЈАВНИХ ОСНОВНИХ ШКОЛА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 6-2/2023-425/1-I 
13. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О 
ВИДОВДАНСКОЈ НАГРАДИ УЧЕНИЦИМА ОСНОВНИХ И  
СРЕДЊИХ ШКОЛА 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
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Савет за образовање није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
У претресу су учествовале: Душанка Ђокић, Дина Вучинић и Снежана Мушицки. 
 
Душанка Ђокић: „Нема краја мојој срећи јер смо ми напокон започели дискусију 

у овој Скупштини темама о образовању и напокон ставили образовање тамо где му и 
припада. У друштву је оно наравно делатност под број 1; када нема образовања 
квалитетног, нема ни квалитетног друштва. Пре свега ја бих да честитам свим 
добитницима Видовданске награда, и ученицима и њиховим наставницима, менторима јер 
су дакако уложили велики напор да дође до таквих резултата. Захвалила бих Граду који 
заиста препознаје изузетне ученике. Пред нама се налази предлог одлуке о изменама и 
допунама и у овој допуни је заправо стављен акценат да исто право на Видовданску 
награду имају и ученици приватних школа, што негде је сасвим јасно и прихватамо 
оберуче јер та деца, њихови наставници се такмиче, учествују на такмичењима по истим 
пропозицијама као и ученици и њихови ментори у јавним школама. Дакле, у сваком 
случају ћемо подржати ову измену Одлуке. Е, сад, ја бих у наставку само дала још два 
предлога. Видели сте да негде стално говоримо о изузетним појединцима и заиста ти 
појединци треба на неки начин да се издвоје, да се награде, да се њихов рад верификује. 
Али знате, ми у школама немамо само изузетне ученике, ми морамо да негујемо оно што 
се зове саосећање или неки сад модернији израз емпатија код наших ученика. Дакле, 
морамо да вреднујемо и неке друге врсте њиховог рада. Мало сам прегледала Нацрт 
акционог плана за младе па негде и у договору са мојим ђацима који су врло активни у 
школском парламенту видели смо да млади желе да се верификује и њихов хуманитарни 
рад, волонтеризам, активизам, дакле хајде да покушамо у неким наредним награђивањима 
и овакве ученике да наградимо. Видели сте како је Нови Сад одједном постао популаран 
због мале Нине, шта је мала Нина урадила јел тако, па хајде да сад изнедримо још ту децу 
да им покажемо на добрим примерима како треба бити добар. И како добром превладати 
све разлике у друштву међу људима које постоје. Још нешто, дакле да покушамо да 
наградимо ову врсту рада, нису сви изузетни зналци математике, физике, нису сви сјајни 
у књижевним олимпијадама, али у нечем другом могу да буду сјајни. То је једна ствар. 
Друга ствар, ја бих још изнела један предлог који је чини ми се за нас у просвети изузетно 
важан а то је када се ради о такмичењима, посебно када су у питању такмичења у 
средњим школама. У истом рангу су и ученици гимназије и средњих стручних школа. То 
бива поприлично тешко за ученике и њихове наставнике у средњим стручним школама. 
Прво када се ради о такмичењима где су општеобразовни предмети у питању у стручним 
школама ви имате мањи недељни фонд часова, годишњи фонд часова, самим тим је и 
редукован план и програм. Заиста у току скоро три деценије рада са децом негде смо се и 
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демотивисали у неком периоду јер просто знате, не полазите од истих основа, нисте са 
истим капацитетима, и негде, знате, деца кад не освајају резултате, када не побеђују, онда 
они више негде ни немају мотив да се такмиче. Па ако икако може у неком наредном 
периоду да се раздвоје та такмичења. А зашто је то још важно? Сад помало да надоградим 
и ову причу колегинице Мушицки; такмиче се ученици, али и наставници се бодују, а 
зашто је то бодовање важно, нажалост, бодујемо се по критеријумима који нису 
поприлично, нису ни педагошки, ни људски, али неком другом приликом о томе. Када 
наставник предаје у школи у којима нема изузетних ђака, он на педагошки рад добија 
нула поена. Е сад то ништа не мора да значи до оног тренутка када се не праве бодовне 
листе, када не дође до технолошких вишкова, е тад тих нула поена значи нула часова, 
значи останак без посла, те вас молим да то уважите и да то негде буде неки предлог 
плана измене допуне у Градској управи за образовање да се помало размисли о томе како 
и на који начин унапредити такмичења у средњим стручним школама. И наравно у 
Видовданску награду обавезно укључити и тај хуманитарни рад, активизам, 
волонтеризам, јер то негде захтевају и наши ученици у њиховим средњошколским 
парламентима.“ 

 
Дина Вучинић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 

предлагача: „Хвала Душанка на овом исцрпном излагању. Ви, Душанка сте такође 
заслужни за многе награде и за многа такмичења у којима су победила Ваша деца из 
Саобраћајне школе и знам да сте врло врло активни у Вашем послу и заправо 
Градоначелник Ђурић је са овом изменом одлуке хтео да ове године да не буде 
дискриминације ниједног детета и да омогућимо да деца која иду и у приватне школе, а 
посећују такмичења такође могу да буду добитници Видовданске награде. Као што сам 
мало пре рекла, ми ове године имамо највећи број добитника Видовданских награда, чак 
1.105 награда за 909 ђака обзиром да су неки ђаци добили више награда, па имамо 392 
прва места и тако даље, и у односу на прошлу годину повећали смо буџет за 35% за ту 
децу, односно 4.735.000,00 динара. Надамо се да ћемо сваке следеће године повећавати 
овај буџет и да ће нам увек бити мало новца да наградимо нашу најбољу децу зато што и 
као што смо то рекли на Видовдан, ако се на Видовдан најбоље види, онда се види да су 
они будућност и да је инвестиција у њих најбоља могућа инвестиција. Што се тиче 
волонтирања, ту је и колегиница Костић па смо причали на ту тему, волонтери раде и у 
Црвеном крсту и ОПЕНС-у, дакле имају ђаци простора где могу да волонтирају, имамо 
сјајне деце и сјајних примера, зависи шта то добије медијску пажњу, сами се бавите 
политиком па знате да је то увек индивидуално шта ће, који ће добар потез добити 
медијску пажњу или не, али мислим да имамо сјајну децу. Календар, што се тиче 
такмичења, ради министарство, то нажалост није посао локалне самоуправе, не можемо 
да утичемо на календар, можемо да утичемо на неке добре ствари као што су 
координационо тело за борбу против насиља у основним и средњим школама, када смо се 
већ надовезали на ту сад свеопшту тему образовања, где смо први у држави Србији 
основали координационо тело против насиља у основним и средњим школама и 
апсолутно у овим тешким ситуацијама се испоставило да је Град Нови Сад већ урадио низ 
мера за безбедност наше деце а без да је било потребно, ако ме разумете шта хоћу тиме да 
кажем. Надовезаћу се на претходну тачку, не знам како сте дошли до те рачунице за 
минималац, али ја се надам и уверена сам, обзиром да гледам и како то распоређујемо 
новац у буџету за образовање, мислим да имамо шансу, ако шанса треба да се извуче из 
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најтуженијег дана, онда хајде да то не пропустимо и као што сам већ говорила да коначно 
вреднујемо онако како треба просветне раднике зато што бавећи се овим послом ја сам 
апсолутно на страни Вас и знам колико Ви волите пре свега Ваш посао и да Ви стављате 
Ваш посао на прво место и без обзира и на плату и на пробелме које имате током дана 
приликом функционисања, а ево и да кажемо да је и наш председник Александар Вучић 
са овим повећањем апсолутно ставио свим просветним радницима до значаја да 
Република и председник мисле на њих и мислим да са повећањем од 16% ћемо барем за 
нијансу поправити ситуацију у просвети, иако то повећање, наравно да ви заслужујете и 
више. Када је Градоначелник Ђурић инсистирао да се промени ова одлука око 
Видовданске награде, онда смо размишљали како то да наградимо менторе. Ове године ће 
ментори од стране Града добити захвалницу у наше име што су водели децу на такмичења 
и апсолутно они су ти који ја када причам о просветним радницима, говорим о људима 
који проведу неколико сати са нашом децом и апсолутно су заслужни како ће они бити, 
какав ће њихов пут у будућности да буде и некако желимо у будућности да искажемо 
захвалност и ментори који воде ту децу на такмичења и који проводе и време ван свог 
радног времена да би препремили одређено дете, за сада имамо захвалнице, а гледаћемо 
да у буџету Града Новог Сада на неки начин убудуће и њима ставимо до значаја да су нам 
изузетно важни.“ 

 
Снежана Мушицки: „Што се тиче Предлога одлуке о Видовданској награди, 

одборници Српске радикалне странке ће подржати ову одлуку. Сматрамо је добром и 
сматрамо ову измену поштеном јер ипак и та деца која иду у те приватне школе и ти 
њихови наставници се нараде и одраде свој посао више него што је потребно и покажу то 
знање. Наравно, сваком детету значи када добије и признање новчано, то деци некако 
изгледа као да онако су освојили неку награду по други пут и стварно, ја слушам моје 
ученике како то доживљавају као да су добили Нобелову награду и стварно је то једна од 
ствари коју треба подржати и за коју треба увек наћи разумевања и као што сам рекла, 
драго ми је да се сада увидело, не да кажем пропуст, али просто приватне школе никако 
да уђу у тај неки потпуно у тај систем образовања, па су некако можда биле скрајнуте и 
овде, сада се и то исправило и ја бих у наше име да честитам свим наставницима, 
менторима и свим ученицима добитницима Видовданске награде, да им пожелим срећу и 
да се не обазиру ни на кога осим на себе и да своје успехе дижу високо и да буду поносни 
као што и наравно Град Нови Сад треба да буде поносан на те ученике.“ 

 
Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допуни Одлуке о Видовданској награди ученицима основних и средњих школа. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 
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ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ОДЛУКЕ О ВИДОВДАНСКОЈ НАГРАДИ 

УЧЕНИЦИМА ОСНОВНИХ И СРЕДЊИХ ШКОЛА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Ад. број: 66-2/2023-23-I 
14. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ЛОКАЛНОГ АКЦИОНОГ ПЛАНА ПОЛИТИКЕ ЗА МЛАДЕ 
ГРАДА НОВОГ САДА ЗА ПЕРИОД ОД 2023. ДО 2025. ГОДИНЕ 
 
Предлог локалног акционог плана утврдило је Градско веће. 
 
Савет за спорт и омладину није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог локалног акционог плана у 

складу са Уставом, законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог локалног акционог плана 

политике за младе Града Новог Сада за период од 2023. до 2025. године. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ЛОКАЛНИ АКЦИОНИ ПЛАН 

ПОЛИТИКЕ ЗА МЛАДЕ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА ПЕРИОД  
ОД 2023. ДО 2025. ГОДИНЕ 

 
(Локални акциони план се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 06-29/2023-3-I 
15. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ЛОКАЛНОГ АКЦИОНОГ ПЛАНА ЗА СПРЕЧАВАЊЕ И БОРБУ 
ПРОТИВ НАСИЉА НАД ЖЕНАМА И НАСИЉА У ПОРОДИЦИ ГРАДА 
НОВОГ САДА ЗА ПЕРИОД 2023-2026. 
 
Предлог локалног акционог плана утврдило је Градско веће. 
 
Комисија за родну равноправност и Савет за здравствену заштиту, социјалну 

заштиту и бригу о деци и породици нису имали примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог локалног акционог плана у 

складу са Уставом, законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Др Нада Падејски Шекеровић, председница Радне групе за израду Локалног 

акционог плана за спречавање и борбу против насиља над женама и насиља у породици 
Града Новог Сада за период 2023-2026, руководитељка Прихватилишта за жене и децу 
жртве породичног насиња ,,Сигурна женска кућа“, повереник: „У име Радне групе за 
израду Локалног акционог плана за спречавање и борбу против насиља над женама и 
насиља у породици имам данас част да вас известим о начину нашег рада и о исходима до 
којих смо дошли. Јула 2022. године Решењем Градоначелника Милоша Вучевића 
формирана је Радна група и дефинисани су њени задаци. Овом приликом се захваљујемо 
бившем Градоначелнику Вучевићу на иницијативи и на подршци и господину Ђурићу на 
свим условима које смо имали за израду плана. Радну групу је чинило 17 чланова и 
чланица. Представници и представнице Комисије за родну равноправност, саветница 
Градоначелника Града Новог Сада, представници Градске управе за социјалну и дечију 
заштиту, Градске управе за здравство, привреду, образовање, Градске управе за опште 
послове, представници и представнице Центра за социјални рад, Националне службе за 
запошљавање, Градском омбудсмана, Бироа за пружање правне помоћи, Основног јавног 
тужилаштва, Вишег јавног тужилаштва, Полицијске управе у Новом Саду, невладине 
организације Новосадска женска иницијатива, удружења жена односно грађанки за борбу 
против насиља над женама са инвалидитетом „из круга Војводина“ и свакако је чланица 
групе била и представница Канцеларије за сарадњу са цивилним друштвом Града Новог 
Сада. Радна група се са састајала шест пута у периоду од септембра 2022. до маја 2023. 
године, прошла је целокупни процес рада а потом и јавну расправу, јавни увид у јавну 
презентацију овог плана која је завршена 27. априла. Задаци радне групе су били анализа 
прописа и референтних докумената из области заштите од насиља у породици израда 
плана и програма овог рада нашег рада, свакако спровођење конститутивног процеса како 
бисмо на демократичан, парцитипиван и потпуно транспарентан начин дошли до нацрта и 
финално израда самог локалног акционог плана. РАдили смо кроз четири фазе, у првој 
фази су прикупљени подаци о броју жртава насиља у породици и уопште у раду са њима 
на територији Града Новог Сада за период 2019-2021. година те податке су доставили 
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органи, установе, организације и удружења грађана  на територији Града Новог Сада. У 
другој фази смо те податке анализирали. У трећој фази је сваки члан, чланица радне групе 
имао задатак да да предлог мера активности које ће се реализовати у локалном плану и у 
четвртој комплексој фази смо ми имали озбиљну дискусију, дугорочну, плодотворну како 
бисмо дошли до нацрта Локалног акционог плана. Основна премиса од које смо пошли је 
да локални план буде реалан, да буде реалистичан, да буде остварив и да одговори на 
потребе до којих смо дошли током нашег рада. У складу са политиком Града Новог Сада 
ка нултој толеранцији на насиљем над женама и насиље у породици ми смо дефинисали 
приоритете. Приоритети се тичу превенције насиља свакако, унапређења мултисекторског 
одговора, развоја услуга за жртве док оне пријаве насиље и касније у процесу изласка из 
насиља, свакако превенције родно заснованог насиља и дискиминације у школама и 
бавили смо се како да жртве насиља буду информисане како да изађу из насиља. На 
основу ових приоритета дефинисали смо општи циљ и три посебна циља. Општи циљ је 
унапређење превенције и заштите свих жртава родно заснованог насиља, жена жртава 
насиља и жртава насиља у породици. Посебан циљ 1. се тиче унапређења делотворности 
институционалног одговора и поступања у циљу заштите жртава, циљ 2. односи се на 
унапређење и развој општих и специјализованих услуга за жртве насиља које морају бити 
доступне нарочито за осетљиве групе и посебан циљ 3. тиче се генерално на унапређење 
безбедности грађана и грађанки у Граду Новом Саду нарочито у циљу спречавања и 
превенције насиља у породици. Сва ова три циља укупно обухватају 18 мера.“ 

 
Председница Скупштине је отворила претрес. 
 
У претресу су учествовале Мирјана Василић и Данијела Малетић. 
 
Мирјана Василић: „Мени је изузетно жао што се нико од колега није јавио по 

питању ове теме, с обзиром да је Локални акциони план за спречавање и борбу против 
насиља над женама изузетно битан, с обзиром да протеклих недеља имамо разноразне 
протесте на улицама Града Новог Сада под плаштом насиља. Насиље није само на улици, 
насиље треба да решавамо у институцијама. Овај локални акциони план је акциони план 
за наредне три године и бориће се кроз разне мере и кроз разне програме да спречи 
насиље како у породици, тако и у друштву. Што се тиче Локалног акционог плана он, 
Нада је већ објаснила неке од тачака, ја бих само истакла две или три мере. То је скрин 
соба коју смо одредили да се кроз донаторска средства или кроз буџет Града, буџет 
покрајине или буџет републике може обезбедити скрин соба је изузетно важна из разлога 
што када дође до процеса да треба да се испитује жртва насиља по шести-седми пут, с 
обзиром да пролази кроз то све поново, када поново препричава, она тешко проживљава и 
када се суочи са насилником одустаје и велики део спорова се заврши тако што жртва 
насиља нажалост одустане од борбе против насиља и некако врати се насилнику и 
настави тај живот наредних година. Скрин соба, што се тиче Новог Сада, имамо је једну у 
Центру за социјални рад која нажалост није употребљива јел је дотрајала, друга скрин 
соба се налази у Основном суду, нажалост жртва не може да стигне до те скрин собе јер је 
константно заузета, тако да је често суочена са насилником. Друга мера коју бих истакла 
да кажем, у приградским насељима да ћемо обилазити приградска насеља јер и даље 
имамо тај менталитет да жена не сме да пријави насиље због оне наше чувене „шта ће 
комшилук рећи“. Ми смо имали са невладином организацијом пре короне један такав 
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пројекат, јако је добро прошао, обилазили смо приградска насеља, месне заједнице на 
територији Лединаца, Каменице, Парагова, Каћа, Будисаве, Степановићева и остале месне 
заједнице које сам пропустила да кажем, и јако је леп био одзив и те жене које су дошле 
су имале разноразна питања. И због тога смо одредили ту трећу меру, та трећа мера се 
заснива на томе да ћемо објединити све услуге које пружа Град Нови Сад, од бесплатне 
правне помоћи до Сигурне женске куће, Центра за социјални рад, до разговора са 
психологом, психијатром и оно што је најбитније, што често сви заборављамо, да у 
насиљу у породици су нам најчешће деца угрожена и на њих доста заборављамо и због 
тога ћемо направити на једном месту све те правне помоћи које ћемо имати, све услуге, 
смештај и све остало везано за насиље.“ 

 
Данијела Малетић: „Нисам мислила да се јавим, али када видим госпођу Наду 

како прича, онда не могу да останем и да ћутим на ову тему пошто са госпођа Надом која 
води Сигурну кућу у Новом Саду имам већ дугогодишњу сарадњу и увек ми је драго кад 
је видим, јер је она један велики професионалац и  један велики ентузијаста и неко ко се 
стварно бори за све те жене које заврше у тој Сигурној кући. Да бисмо можда разумели то 
насиље, да бисмо схватили шта оно у ствари доноси, колико разара не само породицу 
него цело наше друштво, мислим да свако од нас бар једном треба да обиђе Сигурну кућу 
да би тако нешто схватио. Ако то не урадите, не можете да схватите шта је то у ствари. 
Акциони план, нисам учествовала у његовој изради, али знам да је добар и знам колико 
скрин соба значи и знам колико деца поготово која су или очевици насиља у породици 
или су сами жртве насиља у породици имају проблем да дају своје исказе без те скрин 
собе и тако да се слажем у потпуности да је то један од приоритета и пар пута смо и 
причале на ту тему када смо се виделе, тако да то подржавам у потпуности и подржавам 
овај Акциони план и као одборничка група смо неко ко стварно води рачуна и о свим 
овим темама и причамо доста о томе и учествујемо у свим тим дискусијама, тако да се 
надам да ће друштво као наше, као једна велика целина стварно почети да схвата колико 
је ово рак-рана нашег друштва и да почнемо да мењамо свест.“ 

 
Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила нагласање Предлог локалног акционог плана 

за спречавање и борбу против насиља над женама и насиља у породици Града Новог Сада 
за период 2023-2026. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ЛОКАЛНИ АКЦИОНИ ПЛАН 

ЗА СПРЕЧАВАЊЕ И БОРБУ ПРОТИВ НАСИЉА НАД ЖЕНАМА И 
НАСИЉА У ПОРОДИЦИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА ПЕРИОД 2023-2026. 

 
(Локални акциони план се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 669/2023-I 
16. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ПРОГРАМА РАЗВОЈА ТУРИЗМА ГРАДА НОВОГ САДА  
ЗА ПЕРИОД 2023-2025. ГОДИНЕ 
 
Предлог програма утврдило је Градско веће. 
 
Савет за економски развој Града није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог програма у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
У претресу су учествовали: Бојан Радојевић, Ђурађ Јакшић, Божидар Протић, 

Бојан Вулин и Милорад Радојевић. 
 
Бојан Радојевић, председник Одборничке групе НАДА ЗА НОВИ САД – НОВИ 

ДСС – ПОКС: „Тачка дневног реда је усвајање Предлога програма развоја туризма Града 
Новог Сада од 2023. до 2025. године. Ја ћу се мало осврнути на стање туризма уопште у 
Новом Саду и сви грађани Новог Сада, а и ми овде у Скупштини, требало би да будемо 
задовољни и то се већ више пута спомињало у јавности, евидентно је да се број туриста у 
Новом Саду повећава, да се број ноћења повећава, да се улаже у туризам и ту дакако 
примећује се један озбиљан напредак и треба сви да будемо поносни и задовољни. Што се 
пак тиче предложеног документа који је данас на дневном реду, ја морам да изразим своју 
резерву, документ је мањкав, има техничких недостатака, има стручних недостатака и 
неких формалних недостатака на које ћу сада да укажем. Прво, сви знамо, када се усвајају 
неке стратегије као што је ова, оне се углавном усвајају на некакав формални начин и они 
треба да представљају законско испуњење обавезе коју локална самоуправа има, да 
направи један оквирни документ који би у том неком дужем периоду јел тако усмерио 
развој у некој области, овде конкретно у туризму, развој локалне самоуправе. Овде за 
израду развоја, односно стратегије развоја туризма од 2023. до 2025. је ангажована, по 
мени, недовољно кредибилна група стручњака да спроведе израду саме студије, односно 
стратегије, што се и као резултат може коментарисати и ја ћу указати на те све проблеме, 
неке, у ствари, нећу имати довољно времена да укажем на све. Прво, наравно наручилац 
локална самоуправа је имала предвиђено 5.000.000,00 динара да спроведе јавну набавку и 
да додели некоме ко је кредибилан и ко има испуњене све сертификате да направи ову 
студију и ево претпостављам да грађани Новог Сада нису имали прилике да то виде, за 
израду ове студије је ангажован Сеоски туризам Србије из Љига и Бранко Красојевић 
предузетник, Агенција за консалтинг и менаџмент у туризму из Београда. Ја мислим да је 
вероватно јавна набавка спроведена по Закону, нисам довољан стручан да то 
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коментаришем, има вероватно институција и  органа које то могу боље да коментаришу и 
да дају своје мишљење, који су надлежни у крајњем случају по Закону, али као одборник 
Града Новог Сада и као неко ко је дефинитивно у области туризма и стручан и једним 
делом се тиме и бавим, могу да кажем да је ово срамота за Нови Сад да за израду овако 
важне стратегије Града Новог Сада за развој туризма који је толико у добром стању и 
толико перспективан за Град Нови Сад ми ангажујемо Сеоски туризам Србије из Љига и 
Бранка Красојевића, предузетника, Агенција за консалтинг и менаџмент у туризму из 
Београда. Немам ништа против тог господина, али ми имамо Универзитет у Новом Саду, 
имамо Природно-математички факултет, имамо департман за туризам који се бави тиме и 
који је могао по мени много боље да се изјасни, да направи много бољу стратегију него 
што је ова. Наравно, претпостављам да су законски сертификати и све остале потребне 
документације прибављене и да је формално сама израда, односно поступак добијања 
јавне набавке био формално исправан. Али, оно што ћу сада да кажем, односно на шта 
бих желео да скренем пажњу јесте да људи који су ангажовани дефинитивно не станују у 
Новом Саду, не баве се Новим Садом, не знају шта је туризам у Новом Саду и прескочили 
су многе ствари, а друге ствари које су потпуно неприхватљиве су изнеле у овом 
документу. Ево, прво као план јавних инвестиција Града Новог Сада између 2022. и 2024. 
као највећа ставка од 4.500.000.000,00 динара наведена је Атлетска дворана и стадион са 
инфраструктуром. Ја колико знам од тога се одустало јел тако и та ставка се више не 
налази у буџету Града Новог Сада, тако да овај план је морао да такву једну ставку 
избаци, али то није 500,00 динара, то је 4.500.000.000,00 знате, значи то није никако смело 
да се нађе у овом плану. Следећа ставка која је овде каже започета инвестиција је у вези 
са Европском престоницом културе мислим 1.132.000.000,00 то је опет огроман износ, 
мислим започето, сви знамо да је завршено мислим с те стране је морао овај документ да 
буде много ажурнији. И тако да не бих дужио превише, очигледно је да стручњаци који су 
се бавили из предузетничке фирме из Љига нису били довољно информисани о стању 
инфраструктуре и туризма и уопште о стању у Граду Новом Саду. А што се пак тиче 
стручне стране, ово је формална стратегија и она се превасходно заснива као и све друге 
стратегије на неком шематском оквиру који обухвата од географских карактеристика, 
становништва, карактеристика инфраструктуре  и оне се углавном преписују из 
документа у документ, тако је и овде случај. Али оно што је сигурно изостало јесте читав 
низ модерних ствари које се у данашњем туризму примењују, смарт туризам је потпуно 
само споменут, ништа по функционисању смарт туризма није предвиђено у оквиру ове 
стратегије, а Нови Сад, кажем, који има овако фантастично стање и наша локална 
самоуправа и наши грађани су претходних година изузетно добро радили по том питању, 
заслужују много више по темама које су модерне и у којима може много да се уради. 
Наравно, ми не можемо да урадимо по темама које су у вези са класичном тематиком 
туризма, угоститељства јер ту није, нема нечег новог, тако да са те стране гледано то што 
је преписивано можемо рећи да је формално и у реду, али овакве ствари као што су 
модерне, као што је смарт туризам, као што је употреба нових технологија су потпуно 
прескочене. Такође, једна велика ствар се не спомиње, то је долазак новог хотелског 
ланца у Град Нови Сад и шта ће Град да уради по том питању, тако да све укупно узев да 
закључим, овај документ је са једне стране формалан, јавна набавка је по мени 
непримерена, са те стране стручне у смислу да Нови Сад има институцију и за 
5.000.000,00 пошто је то најнижи ниво јавне набавке могао да ангажује неког из Новог 
Сада, на пример Факултет који се бави туризмом. Очигледне су мањкавости у огромним 



35 
 
новчаним износима и недостају модерне тенденције и недостају ствари које су и добро 
урађене у туризму Новог Сада.“ 

 
Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – 

СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Ми се нисмо овако детаљно бавили кредибилношћу 
групе која је добила посао да изради Програм развоја туризма Града Новог Сада за период 
2023-2025. година, ја ћу се у овој расправи покушати фокусирати на оно што је меритум, 
на оно што је вредност онога што стоји у документу који је данас Скупштини послат на 
усвајање. Наиме, после досманлијске булдожер револиуције из 2000. године ми смо се 
заиста нагледали, наслушали и начитали којекаквих планова, програма, визија, мисија, 
акционих планова, свот анализа и осталих, морам тако да кажем, будалаштина првог реда, 
које су махом остајале углавном мртво слово на папиру и углавном су се све сводиле на 
списак лепих жеља. Тако је након тог протеклог периода за који је одређени план усвајан, 
испоставило се као истина, испоставило се као тачно. Ми смо прошле недеље изразили 
врло скептичан став по питању једног врло сличног документа који је усвојен на седници 
Скупштини Аутономне покрајине Војводине, исто за период, исто је програм развоја 
туризма за период од 2023-2025. година, јер смо мишљења да је тај програм писан и 
направљен као рачун без крчмара, из разлога што изостаје подршка од стране покрајинске 
администрације да би се овај, да би се такав један план развоја туризма АПВ спровео у 
дело. Уосталом, стратегија развоја туризма Аутономне покрајине Војводине за период 
2018-2022. је у комплету пала у воду управо због тога што је изостала подршка оних који 
подршку дају, оних који су у извршној власти и који одређују буџет одређених 
секретаријата. Е сад, утисак наш је да заиста Град Нови Сад ипак има више слуха и да 
издваја озбиљнија средства и за привреду и за туризам од Аутономне покрајине 
Војводине. Нема никакве дилеме, ево видели смо и у овој студији коју сте нам послали на 
усвајање, да статистички показатељи показују да се након ове две пандемијске године 
повећао и број долазака и број ноћења, да се повећао поприлично у 2022. и приход од 
боравишне таксе, он је, чини ми се да 56.000.000,00 динара практично је премашио онај 
приход из оне прве препандемијске године из 2019. године, дакле све то иде у неком 
позитивном правцу. Видимо да овај програм предвиђа, сад не знам господин Радојевић ће 
рећи да ли је он оптимистичан или је реалан, да предвиђа повећање броја долазака до 
2025. године за 15%, то је за неких 37.000 туриста више у односу на 2022. и број ноћења 
за 20%, односно за око 115.000 ноћења. Поставља се питање да ли постојећи смештајни 
капацитети од 3.900 лежаја у категорисаним и безмало 6.000 у некатегорисаним 
туристичким објектима ће задовољити потребе доласка, како домаћих, тако и страних 
туриста, иако је чињеница да из године у годину, Ви ћете то не сумњам да потврдите, да 
се капацитети угоститељско-туристичких објеката шире, мада је то махом део приватне 
иницијативе. Ми смо мишљења да Нови Сад заиста има огроман потенцијал који није у 
довољној мери, по нашем мишљењу, искоришћен који се тиче конгресног туризма и 
мишљења смо да томе у неком наредном периоду треба посветити посебну пажњу и 
ангажовати једну особу у Туристичкој организацији Новог Сада која ће се бавити 
искључиво конгресним туризмом. Огроман, а и даље апсолутно неискоришћен 
потенцијал, по нашем мишљењу, је такозвани вински и гастро туризам, у првом реду због 
близине и Фрушке горе и због близине огромног броја винарија, које се налазе на, или на 
самим ободима, или тик уз Нови Сад и видимо да сте у овом програму негде таргертирали 
то као могућност, као шансу, поготово за вински, сад нисам сигуран колико је то 
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обрађено везано за такозвани гастро туризам, али добро Вам је познато да у првом реду 
страни туристи,  који по овим извештајима видимо и да због могућности већих, више и 
троше, да су посебно на неки начин заинтересовани долазећи на ово поднебље, долазећи у 
Републику Србију, па и Град Нови Сад за ове две врсте туризма. Е сад, Петроварадинска 
тврђава, више пута смо о томе причали, ја ћу поновити став Српске радикалне странке, 
тужно је да уместо да се милионима из буџета, односно тужно је што уместо да се буџет 
Града Новог Сада, па и Аутономне покрајине Војводине пуни милионима од бенефита, 
који имамо на територији Града Новог Сада, а то је Петроварадинска тврђава. Са 
Петроварадинске тврђаве милиони се искључиво сливају у приватне џепове организатора 
фестивала дроге који се почетком јула месеца сваке године одржава на Петроварадинској 
тврђави, фестивала EXIT. Дакле, ми смо непомирљиви по том питању, Петроварадинска 
тврђава је заиста фортификацијски бисер прве категорије и нешто што би у доброј мери 
требало у неком наредном периоду да пуни буџет Града Новог Сада. Ми смо поздравили 
иницијативу, акцију и све што је рађено у протеклих рецимо две до три године, а тиче се 
уређења, у првом реду, доњег града, уређење и фасада, па и покривача кровних и свега 
осталог у доњем граду, велика је штета што читаве те припреме везано за Европску 
престоницу културе 2021. па је пребачено за 2022. годину, нису искоришћене да 
начинимо један значајнији корак и у оном правцу о коме смо ми говорили, у оном правцу 
који смо ми кандидовали на седницама Скупштине Града Новог Сада, а то је да крајња 
тачка буде уписивање Петроварадинске тврђаве са подграђем на УНЕСКО-ву листу 
светске културне баштине. Та ситуација, нама је потпуно јасно да то нит је лак, нити 
може бити брз подухват, напротив, то све мора да траје, да ли 15, 20, 30 година, али 
решење постоји за тако нешто, потребно је вратити изворни облик, изворни изглед 
практично Тврђаве од пре 300 година да би  уопште дошли на неке прелиминарне листе 
које се тичу светске културне баштине. Чини ми се да и даље као Град, као друштво, 
нисмо свесни потенцијала који имамо на територији Града Новог Сада, Петроварадинска 
тврђава је после Вердена у Француској највећа тврђава тога типа у читавој Европи и једна 
фасцинантна, феноменална барокна целина, која је у највећој мери сачувана. Да би се 
вратио изворни изглед и за то постоји решење, решење је у бечком ратном архиву где 
постоје апсолутно сви и пројекти и нацрти и тлоцрти да се врате грађевине које су махом 
нетрагом нестале после ослобођења 1944. године када су порушене од дунавске капије 
преко објеката на горњој тврђави и тако даље и тако даље, преко оних, уосталом, ограда 
зиданих које нису постојале, некада су ту били грудобрани, да вас сада не гњавим тиме. 
Дакле, чини ми се да и даље недостаје ентузијазма, недостаје енергије и недостаје 
одлучности да кренемо корак унапред по том питању. Ја сам убеђен да је господин 
Радојевић апсолутно свестан да је упис на УНЕСКО-ву листу светске културне баштине 
упис буквално црвеним словима, црвеним маркером на мапу света као туристички 
потенцијал и туристичка понуда прве категорије. Дакле, ту нема никакве дилеме. Пре 
извесног времена, пре рецимо две или три године, спомињала се додуше стидљиво нека 
радна група која је формирана између Града и Покрајине која је требала да формира неко, 
како се тада било говорило, цитираћу господина Ђоковића, који је водио туризам и 
привреду у Покрајини, модерну компанију, тим речима је рекао, којој би требало бити 
дато на управљање овај ресурс, односно Петроварадинска тврђава, међутим како пре те 
три-четири године, тако и данас, дакле ни по том питању се није ништа урадило. Навешћу 
пример Града Београда, 2002. године Град Београд је формирао јавно предузеће којем је 
поверио на управљање Калемегданску тврђаву и свиђало се то неком или не, 20 година 
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касније то је заиста једна уређена целина, целина која је веома драгоцена, врло посећена, а 
Калемегдан са Петроварадинском тврђавом не може да се мери, дакле ни у 
фортификацијском, ни у било ком другом смислу, Петроварадинска тврђава је нешто 
далеко вредније. Дакле, хајте да пробамо да по том питању нешто урадимо, да учинимо 
корак унапред, то ће у доброј мери пунити буџет Града Новог Сада, уместо у приватне 
џепове и буџете оних који организују фестивал  EXIT.“  

 
Бојан Радојевић се јавио за реплику: ,,Ево господин Јакшић је више пута поменуо 

моје презиме и осврнуо се на нешто што сам ја говорио, али нешто што сам...“. 
 
Руковођење седницом Скупштине Града преузела је Кристина Караић, заменица 

председнице Скупштине Града. 
 
Заменица председнице Скупштине је прекинула одборника Бојана Радојевића у 

излагању и замолила одборнике да не добацују. 
 
Бојан Радојевић:  ,,Сад није речено, али о стварима које су у вези са Тврђавом, ја 

сам говорио претходних година и ево сада ћу да се поново осврнем на то. Па сигурно има 
пет година како сам ја изашао са идејом да се формира јавно предузеће Тврђава, јер то 
није реткост у нашој земљи и једноставно сматрао сам да је могуће на такав начин 
најбоље организовати функционисање на Тврђави и да би се потенцијали Тврђаве на 
такав начин најбоље искористили. Што се тиче УНЕСКА ја сам такође говорио на некој 
седници, ја мислим пре једно две године у вези са тим, коментаришући план у 
непосредној близини Тврђаве, када је била предложена изградња високе спратности у 
непосредној близини Тврђаве, дакле на Транџаменту и тада сам рекао да на такав начин 
градска власт дефинитивно одустаје од тога да се Тврђава једног дана нађе на листи 
УНЕСКО. Оно што се тиче моје пређашње дискусије јесте да сам ја критиковао документ, 
документ је по мени израдила некредибилна институција, дакле Сеоски туризам Бранко 
Ж. из Љига, што једноставно не делује као кредибилна институција за израду стратегије 
развоја туризма Новог Сада у следеће три године, а што се тиче самог стања туризма ја 
сам то похвалио и похвалио сам рад Градске управе и мало пре нисам рекао то сматрам 
исто да је одлична ствар формирање новосадског винског пута, што је сјајна ствар и 
мислим да господин Јакшић то, да ли није чуо или није увидео али мислим да на то треба 
сви да будемо поносни што је Нови Сад смогао снаге да тако нешто уради. Кажем 
документ о коме смо дискутовали има мањкавости и техничких и стручних и у том 
смислу документ је проблем, а не функционисање локалне самоуправе у вези са туризмом 
у Граду Новом Саду.“ 

 
Ђурађ Јакшић:  ,,Заиста нисам господине Радојевићу мислио на Вас, него сам се 

обраћао најдиректније могуће члану Градског већа. Ситуација је таква да носите исто 
презиме, али драго ми је да сте се јавили и да први пут чујем за овом говорницом став 
Демократске странке Србије да се и Ви залажете и да мислите да Петроварадинска 
тврђава има потенцијал да једног дана дође на УНЕСКО-ву листу светске културне 
баштине. Никада то, никада у животу за овом говорницом нисам чуо ни од једног 
представника Демократске странке Србије. Српска радикална странка о томе говори, 
предлаже, врло разложно о свему томе прича, па бар једно десетак година уназад. Још су 
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били ови из Демократске странке на челу Града Новог Сада када смо о томе говорили, 
када смо то елаборирали, када смо говорили о свим предностима и недостацима бисера 
каквог имамо на територији Града Новог Сада, тако да драго ми је да подржавате став 
Српске радикалне странке по овом питању и негде се надамо да ће такво мишљење, такав 
став подржати и градска власт да ли ова или нека будућа потпуно је илеревантно и 
потпуно је небитно. Дакле, искључиво сам споменуо део излагања које сте Ви имали за 
овом говорницом у једној полуреченици где сам рекао да се нисмо бавили 
кредибилношћу фирме која је ово израдила, јер ова документа ова и слична документа 
апсолутно личе једно на другом уназад 23 године када су се десиле, када се десила она 
досманлијска булдожер револуција 2000. године у којој сте између осталог учестоввали и 
Ви, односно ваша политичка партија, тада је кренуло да нам се намеће ти планови, 
програми, свот анализе, и будалаштине првог реда, које су ,понављам, увек и по правилу 
остајали мртво слово на папиру и ништа од тога практично није спровођено у дело. Дакле, 
врло прецизно, ја сам убеђен да је господин, морам сада да нагласим Милорад Радојевић, 
члан Градског већа за привреду и туризам, схватио да је комплетно обраћање моје ишло у 
његовом правцу, а не у правцу Вас. Понављам, драго нам је да делите став Српске 
радикалне странке изречен овде још пре 10 и кусур година, да смо мишљења да 
фортификацијски бисер прве категорије, не на територији Републике Србије, него на 
простору Европе читаве има потенцијал да једног дана се нађе на листи УНЕСКО-ве 
баштине, односно светске културне баштине. Ја сам потпуно свестан као неко ко долази 
из заштите, као неко ко се бави заштитом, шта би то за Град Нови Сад и Републику 
Србију значило.“ 

 
Божидар Протић: ,,Све ово што ми радимо, радимо у име вас и за вас. Да би неко 

био добар говорник треба прво да устане овако као ја, треба да говори гласно да га сви 
чују и треба да говори кратко да га сви воле. Е, нећете ме волети пошто нећу говорити 
кратко. Ово је последња година мог мандата у овој Скупштини, гледаћу да је искористим 
на што ефикаснији начин. Последња година је ово, ја нећу седети више у Скупштини, бар 
не у овом окружењу, мада кажу Енглези „када ветар залупи врата понеки пут не тако 
ретко отвори и прозор“. Култура, туризам, градитељско наслеђе све је врло повезано. Ово 
је докуменaт који нас неће приближити апсолутном развоју туризма. Туризам је 
привредна грана која се заснива на низ других активности. Да ли је нека активност 
побројана у овом акту или се можда од ње одустало или ће можда се нешто изменити је 
мање битно. Туризам је надградња свега онога што ми радимо. Туризам се заснива не 
само на естетској визури има много лепших природних богатстава и места него што је 
Нови Сад, морамо признати. Па ни изблиза нису такве дестинације. Више бих ставио 
акценат на културу, имамо културно наслеђе које други градови немају. Ми смо српска 
Атина у пуном значају. То је оно што туристе привлачи. Међутим, чак ни то не привлачи 
толико у тој мери као и сви други сегменти надградње. Туризам зависи и од нашег односа 
према нашој култури, према опхођењу међусобном, према опхођењу према туристима. 
Туристи желе да живе и у безбедном граду, да долазе, да посећују. Ја сам имао искуства 
да посећујем и небезбедне градове, али је то у далекој мери лимитирано. Морамо се 
трудити сви да се туристи код нас осећају као цењена група људи. Нажалост, у задњих 
година околности нам нису ишле на руку, имали смо Ковид, имали смо и друге недаће 
које су нас задесиле. Ми смо 2022. године имали 218.000 туриста, 2021 134 значи мање, а 
2020. само 76.000. 2019 221.000 дакле, имали смо пре четири године више туриста него 
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што смо имали прошле године. Ја се надам да ћемо ове године имати више, али томе 
треба сви да дамо допринос. Морамо се и сви мењати, морамо више поштовати нашу 
културу, уређење Града, туристи желе да много тога да виде, неће овај акт толико 
допринети колико можемо ми сами. Да  ли ће се нека дворана градити или неће, неће бити 
правни основ овај акциони план, већ буџет и наше финансијске могућности, јер културна 
престоница Европе је требала да нам донесе бенефит, нажалост испало је лоше време. 
Нисмо успели да поентирамо у погледу туризма као што се могло. Али то је стицај 
околности на који ми не можемо утицати. Петроварадинска тврђава, нама никад нико из 
Европе није рекао бар да ја знам, да он може да буде на листи УНЕСКА. То је наша жеља 
и то је лепо што ми то желимо то ће подстаћи да се ми трудимо да то подстакнемо на 
разноразне начине. Наравно, свако о себи мисли да је јако леп када стане пред огледало и 
мислимо да Тврђава треба да буде. Добро је док то мислимо, тиме ћемо и поспешити и 
све остале околности које треба томе да допринесу. Али има много препрека да бисмо 
озбиљно о томе размишљали. Прво и основно је нигде нема под заштитом УНЕСКА 
објеката који у себи садрже и војне објекте. Имамо и војну болницу и друге војне објекте. 
Прво то треба да решимо. Без тога не можемо да размишљамо. Када се попнемо на ту 
исту тврђаву сетимо се да су слапови Крке природна знаменитост. Ми имамо друге 
слапове код Данубиуса и то морамо решити. Да ли смо на путу да то решимо зависи од 
финансијских могућности. И на почетку, односно на крају што сам требао да кажем, а 
рећи ћу сада, 2004. године је била припремљена одлука о оснивању Јавног предузећа за 
туризам, други предлог је био за паркинг. Паркинг сервис је формиран ово предузеће су 
сви заборавили. Када говоримо о том предузећу, имао сам га на столу, стицајем 
околности био сам члан Градског већа, тада Извршног одбора, и моја маленкост је 
покренула ту иницијативу. Предузеће за туризам треба да буде јавно предузеће, које се 
неће бавити само тврђавом, али превасходно тврђавом. Оно треба да се бави и другим 
стварима које треба да поспеше туризам. У оквиру тог предузећа делатност би требало да 
буде и Штранд и то је туризам и туристичка организација  и све оно што је повезано са 
туризмом. Мислим да би тим требало на професионалан начин неко да се бави, не 
потцењујући улогу, задатке и резултате Туристичке организације. Дакле, то је један 
комплексан посао који треба да обаве људи на професионалан начин. Мислим да је мање 
битно ко је овај акциони план правио, нисам сигуран да смо га сви пажљиво и читали, 
стицајем околности имам сад довољно времена да могу да проучавам сва акта која се 
презентују нама одборницима, тако да ћу у следећим сазивима бити далеко активнији 
него до сада. Свидело се то неком или не, али то је моја обавеза према грађанима. Дакле, 
ја бих подржао овај акциони план, не само што је то неминовност и што то ми морамо то 
да имамо, него што ми је драго што су га поједини одборници пажљиво читали и својим 
примедбама на које имају пуно право, мада се ја са некима од њих не слажем, али то је 
демократија, треба да подсетим да су имали могућност да овај акт измене амандманима, 
али добро је да се о томе прича, добро је да се разговара, добро је да грађани то чују. 
Сигурно ће утицати и на промену нашег понашања, у сваком погледу. То је један 
културолошки феномен којима треба да се бавимо на адекватан начин. Ја сам сигуран да 
имамо предуслове да туризам дигнемо на далеко виши ниво. Нажалост, ми се често 
сетимо да уређујемо Град због туриста. То ме подсећа, жена често спрема стан, паје по 
кући кад треба да дођу гости. Да је тазбина баш много не оговара. Дакле, не уређујемо ми 
Град због туриста, због туризма, ми уређујемо град због наших грађана који ту живе. Они 
то финансирају и они то заслужују. Мислим да овај акт треба да нас подстакне на све то. 
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Ја се захваљујем свим посредницима туризма који су имали врло незахвалан задатак и 
улогу задњих две – три године када је туризам био у најлошијим временским 
околностима, али успели су да сачувају ресурсе. Надам се да је светла будућност пред 
нама.“ 

 
Бојан Вулин: ,,Ја нисам стручњак за туризам, али признајем, пуно путујем, пуно 

путујем и приватно и пословно, путовање је део мога живота буквално. У тим својим 
путовањима небројеним, могу да кажем видео сам пуно и градова и земаља и могу да 
кажем да је Нови Сад заиста леп град. У Новом Саду заиста има добрих ствари и заиста 
има разлога зашто неко да га посети. Наравно, има и доста онога што треба да се 
унапреди. Не бих сада ишао у неке детаље, ако је то интересантно члановима Градског 
већа можемо се наћи и поразговарати о томе и дати вам неке моје предлоге ако вам то 
нешто може значити, али се јављам овде због помињања EXIT-a. Мишљење и Покрета 
социјалиста и мене лично и огромног броја и Новосађана, а поготово људи из 
Петроварадина, које ја овде заступам, јесте да EXIT-у ту апсолутно није место, ни по ком 
принципу. EXIT је на одличној локацији, локација која није његова, локација коју ми 
готово бесплатно дајемо, не би сад да улазим у то колико нама EXIT доноси, знамо 
колико нам односи, а што се тиче Тврђаве знамо да зауставља гомилу ствари које се могу 
урадити на ревитализацији тврђаве и промоцији тврђаве, самим тим зато што циклуси на 
тврђави иду од EXIT-а до EXIT-а. Због тога не мислим да је паметно да се ми у нашој 
стратегији нашег Града коју желимо да развијемо, да се ослањамо и усмеравамо на EXIT. 
EXIT је приватна организација са одређеном друштвено-политичком конотацијом, што 
смо и видели у ранијим периодима. И EXIT је нешто што може сутра да оде. Сетимо се 
онога понижења када су рекли одлазимо из Новога Сада. Ево нас у Порторожу, па се онда 
морало да се са њима преговара да се нешто уради. Значи EXIT може сутра да оде и шта 
је било са стратегијом? Шта је било од тога? Нема ништа. Дакле, EXIT је нешто што не 
треба да буде ту. Има пуно места у Новом Саду, околини Новог Сада где се може 
организовати такав концерт. Осим што пуно путујем идем и по, пуно, и сада, иако сам већ 
у неким познијим годинама идем и на концерте и на фестивале и свашта, и могу да вам 
кажем да нигде нема оваквог фестивала. Нигде. Нигде нема на тако културно-историјском 
месту као што је EXIT, иако само да кажем, а претпостављам да ће се колеге историчари 
сложити, српски Нови Сад на ту тврђаву никад није гледао као на нешто лепо. То је била 
један казамат, то је био једна тамница, један аустроугарска фортификација, то је било као 
да сад горе има НАТО база. Али ни она није остала и њу треба да искористимо. Њу треба 
да искористимо што је могуће боље. Али када већ говоримо о тим неким кретањима 
морамо рећи да је у наш Град сада дошло пуно пуно људи са Истока Европе, дошло пуно 
људи из Русије и због тога би ја сугерисао ево само једну ствар да у будуће се крене и у 
обележавање културно-историјских споменика, упутстава и свега, јавних и на руском 
језику. Знате енглески језик није званичан језик нити је званичан туристички језик на 
планети. Када сам био у Израелу пише свуда на хебрејском и руском, много више него на 
енглеском. И зато Нови Сад поготово и наша Србија има обавезу да покрене значи 
обележавање свих, што год пише на енглеском да пише и на руском. И још једна ствар 
само молим вас Туристичка организација, односно туристички информативни центар у 
Новом Саду мора да ради и недељом. Не може да ради петком, од понедељка до петка и 
суботом до 5 сати, не може. Молим вас, долазе туристи и недељом немојмо да ставимо на 
улаз у Нови Сад не радимо, туристе не примамо недељом. Значи јако је важно заиста.“ 
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Милорад Радојевић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник 

предлагача: ,,Пре свега, хвала свима на коментарима и на свему ономе што је, наравно 
конструктивно. Ја ћу покушати у најкраћим цртама да на неке одговорим. Пре свега, јесте 
када кажете то је законска обавеза, јесте законска обавеза и то је наша законска обавеза и 
донели смо до 2025. зато што и стратегија Србије развоја туризма траје до 2025. и 
једноставно кажем по Закону ми смо овај програм рада, пошто локалне самоуправе не 
доносе стратегију него доносе програм рада данас предложила, а надам се да ће 
Скупштина и да га усвоји. Ајде прво од овог основног ко је радио јавне набавке су јако 
чудна ствар и верујте ми ја се много пута не слажем са оним ко код нас добије јавну 
набавку, али ја не могу ту ништа да променим. Ми смо имали ситуацију да нам обуке раде 
фирме из Јагодине, али шта да радимо ако дају нижу понуду, а испуњавају услове 
набавке. Друго, то што је неко из Љига и то што сада Ви наводите име тог професора, ја 
би волео да прочитате биографију професора на пример који је радио ово, да прочитате и 
да видите у тој биографији шта је све радио и колико програма развоја туризма је урадио 
по целој Србији, не само у Љигу, него по целој Србији. Друго, не мислите ваљда да нико 
из Новог Сада није учествовао у томе, да није учествовала између осталог, ајде и ми као 
управа за привреду, није учествовала Туристичка организација неким својим саветима. 
Ево сада ћу Вам и рећи само да је један од чланова тима др Сања Кавчић, департман за 
географију и туризам и хотелијерство Природно-математички факултет у Новом Саду. 
Члан тима, најужи члан тима, тако да није само да су људи из Љига, него наравно и 
Новосађани и заиста својим саветима помогли да се овај програм рада усвоји. Да ли је 
видећемо, ја увек волим да ценим на крају 2025. године, ајде да видимо овај акциони план 
и шта је из тог акционог плана урађено. Није туризам то што ради  Туристичка 
организација на промоцији, на представљању Града, на маркетингу, на свему, туризам је 
једноставно и господин Протић је рекао и то што ми радимо, туризам је и то 
инфраструктурни пројекти, туризам су и мостови, туризам је све оно што ми радимо да 
унапредимо пре свега живот наших грађана, а самим тим и туристи ће пре доћи у Нови 
Сад. Видели сте неке основне, он из десет делова се састоји и ја мислим да је анализа пре 
свега урађена одлично, фантастично са веома актуелним подацима и да на основу те 
анализе смо могли да видимо где и у ком правцу треба ми да идемо даље. Ја не волим 
програме и стратегије које су мртво слово на папиру, не волим, видећемо шта ће од овога 
бити оствариво и ја када разговарам са свим онима који учествују у свему томе, ја пре 
свега тражим да то не буде списак лепих жеља. Него, да видимо шта је то оствариво и шта 
и на који начин ми као локална самоуправа и сви актери, јер није само локална 
самоуправа и јавни сектор, него је ту наравно и приватни сектор и сарадња јесте што се 
тиче хотелских смештаја, што се тиче Хотела „Парк“ наравно ми ћемо осетити веома сад 
две – три године да нема 220-230 соба хотела са 5 звездица. Веома ће се осетити то то је 
велики проблем, али једноставно после три године очекујемо да добијемо лепши, 
модернији хотел који је у бренду светских ланаца и који ће сигурно дати још једну ноту 
туризму Града и који ће сигурно привући неке нове туристе. Шта ми ту као локална 
самоуправа можемо да будемо, шта је то до нас да ми помогнемо, а ми као, не мислите 
нико од вас да ми као локална самоуправа треба да градимо хотеле или већ смештаје. То 
једноставно не постоји. Када је реч, споменули сте смарт туризам, сад не знам конкретно 
шта сте мислили на смарт туризма Туристичка организација користи све модерне алате и 
могу слободно да  кажем можда што се тиче Републике Србије заиста овде са пуном 
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одговорношћу кажем и највише и да отприлике прати све трендове и да је што се тиче тих 
модерних начина комуникације да је Пионир у Србији што се тиче свега потпуно 
одговорно то овде сада тврдим и кроз дигиталне мапе, интерактивне мапе кроз милион 
модерних начина комуникација и кампања, али то је онај део који наравно може да ради 
Туристичка организација за све нешто друго морате имати ту смарт инфраструктуру даље 
развијену као Град. Наравно то су све неке друге теме. Што се тиче конгресног туризма, 
мислим да ли је господин Јакшић споменуо или сте Ви господине Радојевићу, извињавам 
се не знам ко је, видели сте овде да један је отварање конгресног бироа у оквиру 
Туристичке организације и већ смо имали неколико састанака на ту тему са конгресним 
бироом Туристичке организације Србије и јесте то заиста потребно Граду и конгресни 
туризам је нешто слободно могу рећи што можда и највише доприноси туризму у Граду, 
јер туристи који долазе на конференције и конгресе су туристи који највише троше. То су 
туристи који иду у хотеле са четири, пет звездица, који иду, купују по бутицима, ручају у 
најбољим ресторанима, често су котизације за те конференције доста велике, тако да 
сигурно ћемо радити и радимо, у комуникацији смо кажем и са Конгресним бироом 
Туристичке организације Србије и Туристичка организација, а то постоји у овом 
акционом плану. Планира да у неком наредном периоду, да отвори један део посебног 
конгресног бироа који ће се бавити само тим делом конгресног туризма. Споменули сте 
вински туризам, јесте Град Нови Сад је урадио у периоду короне, обишао 60 винарија на, 
Туристичка организација Града, 60 винарија на подручју Фрушке горе, дефинисала шест 
винских путева, ми као локална самоуправа, као Град Нови Сад заиста, ево две године, 
заиста доста улажемо у новосадски вински пут. Већ су постали препознатљиви и мени је 
веома драго што су то мале породичне винарије којима смо помогли и наравно онда даље 
када кажете шта још може локална самоуправа па то и овде имати, па да помогнемо кроз 
подршку, кроз субвенције, па смо им помогли кроз конкурс за набавку опреме за винарије 
које су потребне. Имали смо прошле године један конкурс да су добили у просеку по 
1.500.000,00 динара те винарије. Значи, прво смо их дефинисали, па доста радили на 
њиховој промоцији и даље радимо на промоцији, а онда даље ајде да видимо како и 
конкретно можемо да им помогнемо, а то има и овде у овом делу акционог плана који се 
односи на подршку приватном сектору. Још сви смо сведоци да имамо недостатак кадрова 
у туризму, у угоститељству посебно, и оно што ми можемо као локална самоуправа, и 
што смо радили већ годинама уназад издвајамо значајна средства за неформално 
образовање преко 100 људи годишње ми едукујемо са евиденције Националне службе за 
запошљавање да стекну искуство у тим пословима који су потребни за угоститељство или 
да се неки преквалификују, који већ раде још се додатно усаврше. Значи, то је оно што ми 
можемо и то је оно што ми радимо. Када спомињете Петроварадинску тврђаву, јесте 
формирана је била та радна група пре пар година потпуно сте у праву и сад ево овде сви 
кажу јавно предузеће, јавно предузеће. Ево кад смо споменули изашли са предлогом 
јавног предузећа па то су такви напади кренули да опет неко хоће да направи неко 
предузеће, да удоми партијске кадрове, конкретно тада и на политичку опцију којој ја 
припадам, да ми ето Боже мој желимо нешто да ставимо под своју шапу или већ како то и 
сада да смо дошли са предлогом јавног предузећа питање како би реаговали сви овде, 
како би реаговала јавност и како би се то даље тумачило. Али, није то основни разлог 
зашто не кренути у тај поступак, треба добро урадити анализу и треба исто мислим да је 
неко споменуо да ли господин Протић видети ко су титулари на тој, јер ту има више од 15 
титулара на тој тврђави, то треба са свима решити пре свега односе па онда даље 
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наставити и видети у ком правцу наравно да треба да се ради. Наравно да у неком 
наредном периоду као што је планирано то подграђе буде посебна туристичка зона, као и 
Алмашки крај, када се буду завршиле све инфраструктурни пројекти, мостови и све што 
ту иде, да тај део се и затвори да буде баш туристичка атракција. Пуно посла је пред нама, 
наравно, пред свима видећемо у ствари ко ће овај посао и радити после избора који буду 
следеће године, али у сваком случају то јесте велики задатак и није ни мало лако као што 
се мисли, најлакше је рећи еј ми направимо јавно предузеће и сада смо решили све 
проблеме. Апсолутно није тако. Значи добро треба засукати рукаве, пре свега решити 
имовинско-правне односе, имамо војску као што је рекао господин Протић, свега има на 
Тврђави, али наравно треба да се решава. Не знам да ли сам још нешто. Што се тиче 
језика да, руског, па ја мислим, не знам да ли има неко као туристичка организација Града 
Новог Сада, мислим на 17 или 18 језика све материјале апсолутно на руском језику, ОК, 
разговарати, дошло је доста слажем се сада, да ли што се тиче информативних табли и 
тога видети да ли урадити то додатно, али заиста што се тиче материјала и свега можете 
ево са задовољством и прихватам Ваш позив да чујем и предлоге и да заједно одемо у 
Туристичку организацију, у инфо центар да видите како изгледа тај инфо центар колико је 
модеран. Недељом, па јако је тешко са бројем људи који има Туристичка организација 
Града Новог Сада, ви морате да знате да Туристичка организација има када је кренуо брзи 
воз „Соко“ да има и на железничкој станици инфо центар где и тамо неколико људи ради 
баш управо због туриста који долазе из Београда. Јако је тешко организовати, а и морамо 
водити рачуна и о тим људима и они су људи који имају душу и који једноставно, није 
лако, а плус њихов посао, замислите када имате три сајма истовремено, то је њихов посао 
једноставно да су на три сајма у Европи или у региону, а требају да раде два инфо центра 
и да ради то цео дан и да ради још и недељом. То је заиста јако тешко, али заиста се 
трудимо да будемо доступни, па знате колико пута викендом можда не ради инфо центар, 
али долазе блогери, инфлуенсери, долазе туристички новинари недељом па их људи из 
Туристичке организације воде показују, раде са њима прилоге, тако да заиста што се тиче 
туризма ради се. Видећемо овај документ како сте рекли да ли је остварив, да ли је 
реалан. Ја нећу улазити сада у детаље што се тиче акционог плана, али мислим да велика 
већина тих ствари јесте остварива, посебно онај део који ће се тицати и Градске управе за 
привреду и Туристичке организације Града, у сваком случају још једном захваљујем на 
свим коментарима. Ја сам, ево кажем ту на располагању ако има још питања додатно да 
одговорим, а надам се да ће скупштинска већина усвојити овај предлог.“ 

   
Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председнице 

Скупштине је закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог програма развоја 

туризма Града Новог Сада за период 2023-2025. године. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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ПРОГРАМ 

РАЗВОЈА ТУРИЗМА ГРАДА НОВОГ САДА ЗА ПЕРИОД 2023-2025. ГОДИНЕ 
 

( Програм се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Ад. број: 3-3/2023-I 
17. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ГОДИШЊЕГ ПРОГРАМА ЗАШТИТЕ, УРЕЂЕЊА И 
КОРИШЋЕЊА ПОЉОПРИВРЕДНОГ ЗЕМЉИШТА НА ТЕРИТОРИЈИ 
ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 
 
Предлог Годишњег програма утврдило је Градско веће. 
 
Савет за економски развој Града није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог програма у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
   
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овом предлогу. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог годишњег 

програма заштите, уређења и коришћења пољопривредног земљишта на територији Града 
Новог Сада за 2023. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 56 одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ГОДИШЊИ ПРОГРАМ 

ЗАШТИТЕ, УРЕЂЕЊА И КОРИШЋЕЊА ПОЉОПРИВРЕДНОГ 
ЗЕМЉИШТА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Годишњи програм се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 40-5/2023-1165-I 
18. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЗА 2023. ГОДИНУ КОЈЕ СПРОВОДИ 
ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ И ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ 
ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
   
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о овом предлогу. 
 
Пошто се нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је закључила 

претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о 

изменама одлуке о програму инвестиционих активности за 2023. годину које спроводи 
Градска управа за имовину и имовинско-правне послове Града Новог Сада. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЗА 
2023. ГОДИНУ КОЈЕ СПРОВОДИ ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ И 

ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

( Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 34-3413/2023-I 

 34-3412/2023-I 
19. – 20. тачка дневног реда 

 
− ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ЗА 

ОБЕЗБЕЂИВАЊЕ УСЛОВА ЗА НЕСМЕТАНО ОДВИЈАЊЕ ЈАВНОГ 
ПРЕВОЗА ПУТНИКА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ – ТЕКУЋЕ СУБВЕНЦИЈЕ 

− ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“, НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

 
Годишње извештаје са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о 
овим предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак 

поводом Годишњег извештаја о реализацији Програма за обезбеђивање услова за 
несметано одвијање јавног превоза путника Јавног градског саобраћајног предузећа 
„Нови Сад“ Нови Сад за 2022. годину – текуће субвенције. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Годишњи извештај о реализацији Програма за 
обезбеђивање услова за несметано одвијање јавног превоза путника Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2022. годину – текуће субвенције. 

 
 



47 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак 
поводом Годишњег извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног 
градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад за 2022. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да 

је 57 одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 Скупштина Града Новог Сада усваја Годишњи извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“, Нови Сад 
за 2022. годину. 

 

 
Ад. број: 352-3/2023-101-I          352-3/2023-103-I 
                352-3/2023-105-I          352-3/2023-108-I 
                352-3/2023-119-I          352-3/2023-120-I 
                352-3/2023-97-I            352-3/2023-100-I 
                352-3/2023-107-I          34-3874/2023-I 
21. – 30. тачка дневног реда 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ 
САД ЗА 2022. ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ 
САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД 
ЗА 2022. ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД 
ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 
2022. ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 
2022. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 
СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА 2022. 
ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА 2022. 
ГОДИНУ 
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− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2022. 
ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2022. 
ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈКП 
„ИНФОРМАТИКА“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ СА 
ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈКП „ИНФОРМАТИКА“  НОВИ 
САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И 
ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ СА 
ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ 
ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ 
САД“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ 
ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2022. 
ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 
2022. ГОДИНУ СА ФИНАНСИЈСКИМ ИЗВЕШТАЈЕМ ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 
2022. ГОДИНУ 

 
Извештаје са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о 
овим предлозима. 

 
У претресу су учествовали: Ђурађ Јакшић, Божидар Протић, Кристина Пуповац, 

Здравко Јелушић и Милорад Мирчић. 
 
Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ- 

СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: ,,Српска радикална странка, Одборничка група Др 
Војислав Шешељ – Српска радикална странка ће гласати против свих извештаја о 
пословању јавних предузећа за 2022. годину. Без обзира на бајколику причу и представе о 
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томе како имамо највећи рекордерски буџет у 2022. години, како je све сјајно и бајно и 
како све ферцера, нажалост извештаји јавних предузећа за 2022. годину упалили су, по 
нашем мишљењу, све аларме у комуналном систему Града Новог Сада. Ми и поред два 
традиционална губиташа вишегодишња,  мисли се на Градско саобраћајно и на Спортски 
и пословни центар „Војводина“ у 2022. години по извештајима који сте послали, видимо 
да су им се придружили они који то можда и никада нису били, а то су „Водовод и 
канализација“, „Новосадска топлана“ и „Тржница“. Кренућу од „Водовода“. У 2022. 
дакле, „Водовод“ је отишао у губитак први пут после неких сигурно 13 или 14 година, а 
по нашем мишљењу у питању је најзначајније Јавно комунално предузеће у Граду. Први 
пут у последњих 15 година дакле, „Водовод“ сигурно 15 година, послује са негативним 
резултатом у висини од чак 176.000.000,00 динара, дакле, нето губитка, односно 
1.500.000,00 Еура. Сложена ситуација, по нашем мишљењу и још више се очитује због 
тога што је по први пут после опет низа година, од 2011. „Водовод“ у 2022. тој када је 
пословало са губитком од 1.500.000,00 Еура, користило текуће субвенције, први пут после 
2011. године у висини од 146.000.000,00 и што су у последња ова четири месеца 
пословали са коригованом, са увећаном ценом воде, односно услуге канализације од 12%. 
Дакле, то читавој причи даје још једну тежу ноту више. Дакле, очито да ни субвенције од 
146.000.000,00, ни увећање цене нису успели да санирају ствари у самом предузећу. По 
нашем мишљењу, два су разлога за овако нешто, а ви ћете рећи да ли смо у праву, да ли се 
слажете са нама или не, прво, сада на наплату долази вишегодишње иживљавање, 
бахатост и лоповлук у овом јавном комуналном предузећу које је нарочито било изражено 
у периоду док су којекакви Бокани и ови стручњаци из Српског покрета обнове потоњег 
ПОКС-а господарили овим јавним комуналним предузећем. Сада на наплату у 2022. 
долази тај период и друга ствар, не мање битна је да овакав резултат је последица 
рекордне инфлације у мају месецу. Према званичним подацима Републичког завода за 
статистику инфлација је била 14,8%, а у збиљи, у стварности све, апсолутно све у 
Републици Србији је поскупело у задњих годину дана за 40 до 50%. Прилично лоше 
стање нажалост неискоришћене године када се могло да се занови и водоводна и 
канализациона мрежа, те године су појели којекакви Бокани и њима слични, тако да 
видимо по извештају за 2022. да су губитци воде на мрежи 31%. Ово јавно комунално 
предузеће је прилично оптерећено и оним дугорочним кредитом од Европске банке за 
обнову и развој у висини од 15.000.000,00 Еура, која је повучена још пре власти сада 
владајуће Српске напредне странке са оним грејс периодима од не знам, четири, пет, шест 
година и тако даље и тако даље, ми видимо по извештају из 2022. да је враћено што за 
главницу, што за камату, тек нешто више од 1.000.000,00 Еура, чини ми се 1.200.000,00 
Еура, а где је 15.000.000,00 у моментима када имамо проблем генерално и када је дошло 
до огромних поремећаја на светском финансијском тржишту. Српска радикална странка 
има информацију да ново руководство на све могуће начине покушава да примењује мере 
штедње и да заведе ред после низа година нереда у овом јавном комуналном предузећу и 
ми то поздрављамо, али се бојимо да због буквално потрошених и протраћених 10-так 
година, добрих 10-так година, да без нове корекције цена и воде и услуге канализациje 
тешко ће јавно комунално предузеће „Водовод и канализација“ на зелену грану. То је наш 
утисак и наше мишљење. Друго, „Новосадска топлана“ завршила годину резултатом који 
је позитиван од тих неких 200-тињак или 216.000.000,00 динара међутим ово је даме и 
господо, браћо и сестре једна крива слика ситуације и у овом јавном комуналном 
предузећу. „Новосадска топлана“ први пут после 2012. године користи у 2022. текуће 
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субвенције у висини од 500.000.000,00 динара. И без тих субвенција од 500.000.000,00 
динара које ми можемо да оправдамо или да их не оправдавамо, али генерално је било 
озбиљних поремећаја на тржишту снабдевања енергентима, ту нема никакве дилеме, мени 
је потпуно јасно зашто сте ви из градске касе дали „Топлани“ 500.000.000,00 када се није 
знало у ком правцу ће генерално отићи ни цена гаса, ни цена енергената других, 
апсолутно је јасно. Господо без тих 500.000.000,00 динара и „Топлана“ би први пут после 
2012. године и ових лопова из Српског покрета обнове отишла у дебели минус у 2022. 
години. Зато је ово крива слика везано за резултат који је позитиван. Нажалост, године 
мира и спокоја везано за „Новосадску топлану“ су иза нас, нажалост тај период није 
искоришћен по нашем мишљењу на најбољи могући начин, требало је по нашем 
мишљењу не стидљиво и шкрто него врло конкретно смањити цену грејања у Граду 
Новом Саду. Говорим сада за период од рецимо 2016.,2017, па до 2021.-2022. године, а не 
исказивати резултате који су позитивни у висини од не знам 400,500,600, 800 једне године 
је било чак и преко 1.000.000.000,00 динара, да би се на тај начин лечила сујета оних који 
су руководили овим јавним комуналним предузећем. Тада је требало смањити цену, јер 
нема смисла да ти послујеш са 1.000.000.000,00 динара добити у току једне године, а да не 
смањиш цену према крајњим корисницима, односно према грађанима. Сад Богами, та 
корекција цене у наредном периоду због свега што нас окружује једноставно неће бити 
могућа, плашимо се да слично као и „Водовод“ тешко ће и „Новосадска топлана“ изаћи на 
површину, да тако кажем, уколико не дође до корекције цене, само да нико не помисли да 
се ми залажемо за корекцију цене, него говоримо о последицама периода када је 
пропуштена прилика да се уради нешто конкретно и на топловодној, као и на водоводној 
канализационој мрежи на територији Града Новог Сада. „Градско зеленило“ преко 
800.000.000,00 по различитим основама иде из буџета Града за „Градско зеленило“. То 
чини готово 85% свих прихода овог јавног предузећа. Град је заиста пружио апсолутно 
све услове да „Градско зеленило“ буде ликвидно, да буде позитивно, да ради у интересу 
свих грађана, сада искључиво зависи од способности честитог односа према послу 
менаџмента овог јавног комуналног предузећа. Градска чистоћа обратите пажњу сада 
господо на ово, господине Јелушићу, Ви ми требате као саговорник везано за „Чистоћу“ 
приходи 1.937.000.000,00 расходи 2.252.000.000,00, нето губитак у 2022. 320.000.000,00 
динара. Господине Јелушићу шта је ово, шта се дешава са фирмом? 320.000.000,00 динара 
немојте сметнути са ума да је Град Нови Сад десетине и стотине милиона динара уложио 
не би ли санирао ситуацију, између осталог, и у Градској чистоћи пре неких нема 10, али 
има једно 8,9 година и отпремнине стимулативне и смањење броја запослених и све 
остало. Шта се десило у 2022. години да ова фирма послује са 320.000.000,00 динара 
губитка? То је питање упућено према Вама. Па ово је Ваш ресор, морате нам ово 
објаснити и ја мислим да је сада апсолутно свима јасно да је одавно требало раскрстити са 
овим лоповима из, који су руководили фирмом до фебруара или марта месеца 2023. 
године, јер где год су радили, тако је било у „Топлани“, тако је било у „Водоводу“, тако је 
било у ЗИГ-у везано за ону чувену аферу са Боровицом, где год су радили остао је само 
прах и пепео. То што су након промене руководства вратили 20, ево га господин Божић па 
ће да потврди или да ме демантује, 20 службених аутомобила, које су приватно користили 
уназад 10 година и то што су почели да долазе после 10 година на посао и то што су 
пресвукли политички дрес па из сопствене партије прешли у Српску напредну странку, то 
једноставно не сме да их аболира од непочинстава која су почињена у овом јавном 
комуналном предузећу, које је веома значајно за функционисање комуналног система 
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Града Новог Сада. Господине Јелушићу очекујемо да нам објасните ово, ово је веома 
битно питање везано за Градску чистоћу, како то да у ресору који сте задужили, се деси 
да у току једне календарске године, без обзира на сву помоћ  коју је пружио Град Нови 
Сад, имамо губитак од 320.000.000,00 динара. Ја ћу се јавити још једном.“ 

 
Руковођење седницом Скупштине Града преузела је Јелена Маринковић 

Радомировић, председница Скупштине Града. 
 
Ђурађ Јакшић: „Информатика“ по нашем мишљењу господине Јелушићу, Јавно 

комунално предузеће „Информатика“ мора из сопствених средстава да финансира 
одржавање информационог система Града. Значи, то су људи који се баве наплатом, 
обједињеном наплатом и тако даље и тако даље. Град свашта може да уради за ових 
82.600.000,00 динара колико уназад неколико година, уосталом „Информатика“ је то 
финансирала својевремено сама, дакле Град свашта може да уради за ових 82.600.000,00 
динара. Поново имамо готово 7.000 поступака, покренутих поступака принудне наплате 
на територији Града Новог Сада. Говорили смо безброј пута о томе значи, не можемо 
никако да се помиримо са ситуацијом да се на бази лажних адвокатских услуга по сваком 
покренутом поступку избија 50 евра или 6.000,00 динара, 5.900 и кусур динара за 
адвокатске услуге које су непостојеће, јер понављам правна служба Јавног комуналног 
предузећа припреми читав предмет, а адвокатска канцеларија само лупа печат и на основу 
тог једног печата се избија тим људима, који не могу да саставе крај са крајем, а 90% њих 
је у ових 7.000, не кажем да је стопроцентно, дакле избија им додатних 50 евра из џепа. 
Вама је познат став Српске радикалне странке да се залажемо за укидање јавних 
извршитеља и за враћање поступка извршења тамо где је он некада био, а то је 
надлежност судова, уосталом ми смо предали преко 100.000 потписа подршке грађана 
Србије да се укину јавни извршитељи и предложили нови закон везано за извршење у 
Републици Србији. Тада је још наша Маја наша, ваша, свачија Маја била председник 
Скупштине, али никада није, никада то није ставила на дневни ред, иако смо били 
парламентарна посланичка група у Народној Скупштини Републике Србије. „Стан“ чега 
год да се дохватим проблеми, „Стан“ интервенција од стране Града из градске касе исто 
пре неких 4,5,6,7 година била огромна, милионска и тако даље, међутим видимо да је 
„Стан“ и даље на ивици ликвидности и даље опада сваке године, нажалост обим посла 
које „Стан“ пружа на тржишту, не опада само пљачкашка димничарина где „Стан“ 
годишње узме готово 1.000.000,00 еура и не опада одржавање јавног осветљења, али 
Богами све ово остало и број склопљених уговора и лифтови и спремање и све остало, све 
чиме се „Стан“ бави, све нажалост из године у  годину опада. Нажалост, Јавно комунално 
предузеће „Стан“ је на апаратима, губи тржишну утакмицу, а велико је питање да ли ће 
Град Нови Сад, због проблема које има, моћи у наредном периоду у тој мери и на тај 
начин да му поверава послове као што је то радио и до сада. „Зоохигијена и Ветерина“ по 
нашем мишљењу није оправдала очекивања, ових последњих 9 година уложено је преко 
10.000.000,00 евра, преко 1.200.000.000,00 динара у функционисање овог Јавног 
комуналног предузећа, а Нови Сад и даље, видимо то по извештајима Правобранилаштва 
за сваку претходну годину, има преозбиљан проблем везано за штету коју трпи због уједа 
паса луталица и због тужби широм Новог Сада. „Паркинг сервис“, „Паркинг сервис“ је 
још увек потпуно стабилно јавно комунално предузеће, али му прети огромна опасност 
због укидања ових, сад нисам сигуран у тачну бројку, али рецимо 300 до 400 паркинг 



52 
 
места који ће бити у непосредном окружењу ове четири Јавне гараже које се граде у 
Граду Новом Саду. Ви знате да је ова Скупштина донела одлуку, ми смо били против 
тога, да се уђе у концесију за изградњу четири Јавне гараже на територији Града Новог 
Сада, не из разлога, инсистирали смо управо ми да се гараже граде, али не на начин на 
који сте ви донели одлуку, по нама је потпуно сулудо да цена коштања од отприлике до 
3.000.000.000,00 динара све четири гараже да се дâ као један озбиљан бизнис и озбиљан 
профит у наредних 40 година приватнику, односно приватној фирми. Уосталом, у Градско 
саобраћајно је у последњих рецимо 4,5 година Град уложио сигурно једно 5 до 6 
милијарди динара, могли смо саградити све четири јавне гараже и имати монопол, по 
питању наплате паркинга у екстра зонама, у наредних не 40 него 140 година. Тако да смо 
мишљења да је то још био један веома лош самоубилачки потез, уместо тих 1.000 и кусур 
паркинг места које ће донети све четири саграђене гараже, ми нећемо имати 1.000 
паркинг места нових, господо тога морамо бити свесни, јер је концесионар, јер је 
приватна фирма, тражила да се укину постојећа паркинг места у непосредној околини 
гаража. Дакле, шта смо добили, добили смо уговор на 40 година и давање овог монопола 
и овог високопрофитног посла, високопрофитног посла у самом центру Града да би 
добили нових сада произвољно говорим, даћу вам на следећој Скупштини прецизне 
податке, произвољно, али прилично прецизно, да би добили нових око 600 паркинг места. 
Пазите какав ће проблем имати „Паркинг сервис“, јер је то екстра зона, јер је ту наплата 
паркинга од 00 до 24, јер је ту наплата паркинга сваки дан, јер се ту тражи паркинг место 
више, пазите колико ће њима пасти приходи у наредном периоду, када заживи та одлука, 
по захтеву концесионара, да се укину та паркинг места у непосредној околини ове четири 
гараже. Ми се радујемо изградњи гаража, али је то Град Нови Сад морао да финансира из 
сопственог џепа, а могао је, нико није ни очекивао, ни мислио, јер смо потпуно реални 
људи, да се граде све четири гараже у истом моменту, јер би то можда у том тренутку био 
превелик залогај, али за један мандат од 4 године цена коштања од 3.000.000.000,00 
динара, господо то је за Град Нови Сад да из оног малог џепића извади и да исфинансира 
овај посао и да у доброј мери за неки дужи или краћи временски период реши страховит 
проблем који је у центру Града имамо, а тиче се паркирања. Ја вам се захваљујем, биће 
веома тешко у наредном периоду, читајте извештаје ове, ово је порука за извршну власт, 
за врх извршне власти, читајте ове извештаје о раду, лошији су него икада за последњих, 
није 10, али 9 година, јер оно што сте ви затекли 2012. године када се преузимали власт, 
мислим на владајућу партију, је било веома лоше стање. ,Уложио Град милионе да се 
санира стање и у „Чистоћи“ и у „Водоводу“ и у „Топлани“. Сећате се „Топлане“, то је 
пакао био, то је био, то је 2012. године затечена фирма у дубиози  и минусу од 
50.000.000,00 евра, нама је то све јако добро познато, али захваљујући подршци Града, 
захваљујући свему осталом, стабилизовало се и онда су потрошене опет године да се не 
занови ни вреловодна, ни водоводна, ни канализациона мрежа, а прихода је било у 
изобиљу, него је неко морао, не знам 2019. године да прикаже како је он супер велики 
херој и менаџер па да остварење има, односно резултат који је позитиван преко 
1.000.000.000,00 динара. То није нормално. Чекај, ако имаш приходе који превазилазе у 
огромној мери твоје расходе, па растерети грађане, смањи им цену грејања. Сећате се 
године када је било господине Јелушићу, Ви сте били члан Градског већа за комуналне 
послове, преко 1.000.000.000,00 је била добит „Новосадске топлане“. И сад шта? Чему то? 
Не разумем чему то. Те године су прошле, сада без текуће субвенције више „Топлана“ 
једноставно неће моћи да функционише и да живи. Ја вам се захваљујем што сте ме 
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саслушали, ситуација је прилично озбиљна и морамо сви ми који имамо добру вољу да 
порадимо на томе да буде боље.“ 

 
Божидар Протић: „Ја бих сад вероватно у маниру мог претходника требао да 

наставим са критикама, али ја то нећу радити. Бар не данас. Мислим да се ми бавимо само 
једним аспектом рада јавних предузећа. Ја бих променио назив ових тачака, требало би да 
је извештај о финансијском пословању, јер бавимо се само финансијама. Да ли грађане 
интересују више финансије или како су јавна предузећа радила на терену, какав је 
квалитет њиховог рада? Ја данас нисам чуо оцену квалитета рада. Можда ћу чути од 
члана Градског већа, али он, претпостављам, да по дифолту мора то да хвали, volens-
nolens. Добро би било да саслушамо грађане, шта грађани мисле о јавним предузећима и 
ми да пренесемо овде у Скупштини. Не би било добро када би они само процењивали рад 
јавних предузећа сваке четири године. Догодине у априлу, мају. Боље да процењујемо и 
да знамо како је сад. И критике су позитивна ствар, то је ствар демократије и ми треба да 
се учимо на критикама. Критике су, верујте, далеко делотворније него дивинизација 
наших резултата. Шта значи добит јавног предузећа? Некада је то на граници, некад је 
мало више, некад је мало мање, треба да проценимо како је до тих губитака дошло. Који 
су узроци? Некад су објективне природе, некад нису. Ми нисмо оснивали, држава не 
оснива јавна предузећа за стицање добити, него за сервисирање потреба грађана, то је 
циљ а нека друга правна лица треба да стичу добит. Све оно што је добит неког јавног 
предузећа, ако је екстремна, значи да је узето више од грађана него што би то требало. Ја 
вас подсећам да је у неколико наврата, ево рецифмо „Топлана“, смањивала цену грејања 
када је то могло. Сада нажалост тешко да ће то моћи, променули су се услови. Цена 
импута је далеко већа. Они су, видимо, штедели, чињеница је да су касније почели са 
грејном сезоном, да је грејање било краће, ми у Рибњаку поготово, ја сам то највише 
осетио, тако да заиста то треба праихватити као неминовост. Поједина јавна предузећа 
можда имају и неоправдане губитке и то треба проценити, да ли је то резултат тиме што 
нису дизали цене да су дизали цене оптеретили би грађане, ако питамо грађане, грађани 
нису за подизање цена. Из опште познатих разлога. Ми то треба да уважимо, морамо 
саслушати vox populi, они су нас овде  делегирали због њих овде седимо, због њих имамо 
одговорност која је несумњива, не само политичка, него и морална. Ми треба да изађемо 
кроз ова врата и да сусрећемо наше комшије и да им кажемо ово је нешто морало да  
поскупи, нешто је стицајем околности такав да је то неминовност. Грађани, уколико су 
услуге квалитетне, моја је претпоставка, немају против тога да се оправдани раст цена 
угради у цену коштања. Оно што иза тога следи, хајде да се бавимо квалитетом коначно 
рада јавних предузећа, да видимо ко је задовољан, ко није задовољан, грађани су ти који 
треба да процењују. Они су извор свега, извор финансирања. Да ли поједина предузећа 
раде добро, да ли могу боље, могу сигурно боље, сви ми можемо који су овде можемо 
боље. Идеја водиља напретка људског прогреса да можемо боље да би се трудили, а не да 
стагнирамо. Дакле, треба мало више да разговарамо са грађанима, да процењујемо и 
оцењујемо и уважавамо њихове ставове, грађани су увек, баш увек у праву. Као што 
опозиција, то је демократско начело, има право дакритикује, ја се слажем да они то раде, 
ако ће то бити конструктивно, ако ће то допринети и нашој општој клими и сагледавању 
наших проблема. У појединим јавним предузећима биће наравно још речи, ово је само 
почетак, поједина предузећа заслужују далеко већу анализу. Ја се надам да ћемо у 
будућем периоду обратити пажњу на свако предузеће понаособ, а да ћемо кренути 
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коначно у реализацију неких захвата које нису политички популарне али које су, где 
можемо да помогнемо, где је то оправдано, надам се да ће бити довољно средстава мада 
пара, као и у фамилији никад довољно када су нам деца гладна и жедна, али овог пута 
мислим да није случај, да ћемо сагледавати све аспекте потреба и наших могућности, али 
пре свега могућности и жеља и обећања које смо дали нашим суграђанима.“ 
 

Кристина Пуповац: „Водећи се Стратегијом Града Новог Сада и принципима 
„Градског зеленила“, да постане што зеленији Град, у 2022. години „Градско зеленило“ је 
посадило неколико стотина стабала, дрвећа,украсног шибља, цвећа, обављало радове на 
реконструкцију, унапређењу и одржавању зелених површина. Уз помоћ Града и велику 
подршку бившег Градоначелника, господина Милоша Вучевића и данашњег 
Градоначелника, господина Милана Ђурића, „Градско зеленило“ је у 2022. години 
завршило радове на реконструкцији Дунавског парка, радови који су сеодносили на 
партерно уређење и декоративну расвету. Реализацијом овог пројекта, Дунавски парк,, 
као заштићени споменик природе добио је потпуно нови изглед, што се тиче стаза 
имобилијара. Што се тиче капиталних субвенција, током 2022. године „Градско зеленило“ 
је набавило три камиона носивости до 11 тона, 12 самоходних косачица и две самоходне 
косачице са прикључцима. Током 2022. године, опет уз помоћ Града, „Градско зеленило“ 
је набавило машину за вађење и пресађивање стабала, тј. спроведен је поступак јавне 
набавке. Наведена машина је „Зеленилу“ испоручена у мају 2023. године. У питању је 
машина која ће омогућити вађење, транспорт и садњу стабала већих пречника, односно 
која ће омогућити да се у урбаним градским срединама формирају готове зелене 
површине. Уз ове машине, али и ранију механизацију, коју је „Зеленило“ набавило уз 
подршку, тј. уз субвенције Града Новог Сада и то све захваљујући подршци актуелне 
градске власти, стекли су се услови за испуњење захтевнијих и обимнијих задатака, које 
„Зеленило“ има бринући о јавним зелених површинама и у Граду и у приградским 
насељима. Запослене у „Зеленилу“ охрабрује чињеница да са успехом „Зеленило“ послује 
последњих година уз помоћ Града, да шири, чува и унапређује и брине о квалитету 
заштите животне средине, као и очувању јавних зелених површина, како на територији 
Града, тако и на територији свих приградских насеља. Зато је велика захвалност актуелној 
градској власти и надлежним градским управама на помоћи, као и на увек одличној 
сарадњи, јер пред „Зеленилом“ је још пуно посла како би Нови Сад оправдао име Српске 
Атине, како би још уређенији, модеран и перспективан Град, у коме је привилегија 
живети и увек пријатно боравити.“ 
 

Здравко Јелушић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 
„Знам да је тешко, под наводницима, „бранити“ градска предузећа која су у прошлој 
години имала негативно пословање. Међутим, исто тако врло је битно размишљати о томе 
шта је у том периоду рађено у тим предузећима и мислим да је господин Протић на крају 
крајева и рекао - требало је видети и како се пословало, какви су услови били пословања и 
да ли је ово оно што је максимално могуће у таквој ситауцији. Морам да скренем пажњу 
на то да смо из једне глобалне кризе светског ковида ушли у ситуацију да имамо 
релативно близу нас један велики рат и све ово што се дешава последица је општег 
поремећаја, који се дешава на глобалном нивоу. Ми нисмо сигурно никакво изоловано 
острво и мени је драго што и они одборници, који понекад знају, како то наш народ каже, 
и од муве правити медведа, су итекако указали да је пословање било у врло тешкој 
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ситуацији. Ако причамо о „Водоводу“ новосадском ја морам да поновим оно што сам 
сигурно много пута рекао са ове говорнице, да ми имамо цену воде у овом моменту испод 
100,00 динара и то не заборавимо то није само цена воде, то није цена по којој нам вода 
буде транспортована у стан или кућу, него и одвођење те воде. И то је на нивоу 100,00 
динара тачније 99,6 или је 98,6 могуће да сам погрешио. Са друге стране, знамо да само 
литра и по воде у продавници кошта 65,00 динара, не може бити оправдање за то, али 
морамо да схватимо да практично за две оне боце воде коју узмемо у продавници ми 
имамо 1000 литара не да нам је неко транспортовао у стан или кућу него нам је на крају 
крајева и отпадне воде по тој истој цени транспортовао у канализациони систем. И када је 
у питању пословање „Водовода“, не смемо заборавити да цена није промењена практично 
13 година. 12,5 неко ће можда истеривати у који је и месец и биће у праву. Ја морам да 
признам да сам лично тражио још пре две године промену цене воде или да кренемо да ту 
цену усклађујемо са порастом цена на мало и мислим сигурно да је Градоначелник 
Вучевић у то време био у праву када је рекао: „Здравко, не смемо. Видимо сви да је криза, 
не смемо пребацивати на грађане ништа што не морамо. На крају крајева и буџет је 
грађана овог града, ако буде требало, даћемо из буџета она средства која јесу њихова, али 
сад у овој ситуацији велике кризе, не смемо да додатно оптерећујемо грађане.“ Морам да 
признам, можда сам и ја имао мало другу визију, али данас сам убеђен да је Вучевић био 
у праву и данас мислим да би требали још мало бар неке цене кориговати, јер не 
заборавимо да је у комуналном систему Града Новог Сада, а био сам у прилици, као 
председник Скупштине и као члан Већа да обилазим и друге градове у региону и у 
другим државама и у овом граду и нико није могао веровати да код нас комунални систем 
практично 7,8, 10 година функционише без дизања било какве цене. Да ли нас је сад то 
стигло? Па јесте. Али опет морам да кажем да само визија коју је имао Вучевић, да ипак 
предузећа имају унутрашње резерве, се показала тачно, ми практично релативно, ајде кад 
се практично вратимо уназад годину-две дана и нисмо имали неке било какве потребе да 
озбиљно интервенишемо у комуналном систему, али не можете рећи да се „Зеленилу“ 
даје 800.000.000,0. Не даје се 800.000.000,00, неко мора да плати траву која се шиша у 
овом Граду, а немојте да мешамо чињенице и да бацамо маглу. Људи раде свој посао, то 
ионако неко мора да плати, шта хоћете, приватна предузећа да убацимо, а верујте да би 
коштало много више. Ја сам убеђен да би коштало много више, тако да баш причати да се 
„Зеленилу“ да 800.000.000,00 најблаже речено није фер, не да им се, људи зараде то и то 
им се плати. И таквих предузећа имамо још у Граду. Вратићемо се на „Информатику“, 
мало пре споменута „Информатика“ господо сад програмера данас на светском тржишту 
најјефтинији што можете наћи у Индији кошта 30 долара по сату најјефтинији и ми смо са 
таквим платама које имамо у „Информатици“, практично отерали програмере. Ја се 
захваљујем људима који овде седе и који, остало их је релативно мало, јер тамо плате за 
тај кадар нису на нивоу, а не можемо другачије, нису на оном нивоу који би требао бити и 
„Информатика“, такође не може одржавати информациони систем Града одговорно 
тврдим са овог места и уопште то можда неком није битно, не могу одржавати 
информациони систем Града и по овој цени. Јер то подразумева они који хоће да виде 
мора да знају једну ствар амортизација за софтвер и хардвер је три године 33% годишње, 
а ми имамо софтвере који су направљени у оном ДОС, да не спомињемо ДОС као 
политичку организацију, у ДОС-у који су стари и по 28 година и још увек раде у овом 
граду како раде, нека нам је Бог на помоћи. Ако говоримо о „Топлани“ па извините мало 
али сад немам податке не би да промашим цифре, то је врло незахвално све што је 
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урађено у „Топлани“, а итекако је урађено у претходних 6,7 година, нарочито у ове задње 
три године, урађено је из сопствених средстава. Ми смо имали топлану на Новом насељу 
у коју сте требали ући да видите значи све је замењено. Колико је коштало, поставите 
одборничко питање, добићете. Значи нису средства које је „Топлана“ приказала као добит 
отишла негде тамо, јер по вама је требало да снизимо цену. Па, три пута смо снижавали 
цену, три пута, четири пута пардон, мислим да у кумулативу 24 кома нешто посто. Али на 
крају крајева, ја вас нисам ни добацивао ни питао, али имао сам шта да вас питам исто 
сам вам могао добацивати, према томе господине Јакшићу, најблаже речено, није фер да 
кажете као да је „Топлана“ те паре негде проћердала. Па људи су, Град је видео шта су 
радили, колико је канала ископано, колико је нових цеви потпуно реновинарано и на крају 
крајева, дошли смо у ситуацију, то морам да кажем, да данас „Новосадска топлана“ 
производи струје више но што користи. То је оно што је уложено, да би се дошло на такав 
један ниво да тврдим одговорно, па докажите ми ја волим када ми неко аргументима 
докаже, да „Новосадска топлана“ није, а ја тврдим да јесте најсавременија топлана у овом 
делу Европе. То се не може без пара и то су платили грађани овог Града да се разумемо. 
Шта се десило ове године, кажете 500.000.000,00 да, то је био став и Министарства и свих 
других јер морамо да знамо да на време није био купљен  гас, било је питање да га 
авансно платимо у противном ако га не платимо постајала је могућност да га не добијемо. 
Према томе „Топлана“ је добила 500.000.000,00 јер у Новом Саду ако нема гаса, нема 
грејања. Капацитет који можемо да добијемо из ТЕ-ТО Нови Сад је на нивоу 10 или 12%. 
Тако да тврдим и с тим ћу завршити и уопште расправу мислим, можемо се 
надмудривати, ја ћу вама објаснити да је јаје црно, наравно када се угаси светло, увек ми 
можемо да се надмудрујемо, али ја мислим да грађани врло добро виде како се овај Град 
води 10 година, врло добро виде како се троше њихова средства. Да, за „Чистоћу“ морам 
да кажем да сам лично имао сасвим друге податке и тражио да се дигне цена јер је моја 
пројекција била да ћемо у губитку око 120 до 140.000.000,00 мислим да је на онима који 
треба то да истраже да истраже, али сигурно ја и ви, нити се ја бавим таквим пословима 
да идем истражујем нешто, на основу папира који добијем из рачуноводства „Новосадске 
топлане“, јер сте ми скоро импутирали као да сам ја тамо ишао, водио фирму и не знам 
шта радио, значи као члан Већа ја могу само на основу папира које добијем из „Топлане“, 
да закључујем нешто као и ви. Пардон извињавам се „Чистоћа“, да. Све оно што 
потенцијално неко сумња постоје органи који ће то истражити. Ја стварно то, али смо сви 
видели, увидели да то са „Чистоћом“ не иде како треба. Зато је ту ново руководство треба 
му дати шансу да среди то предузеће и у овом моменту радимо максимално на томе да се 
не само предузеће као предузеће, на прави начин постави у пословању, него да се сам 
квалитет чистоће у Граду доведе на један много виши ниво, него што је био и сигуран сам 
да грађани Града Новог Сада ако хоће то да виде и виде ових дана.“ 
 

Милорад Мирчић: „Па испада да на основу информације коју износи ресорни члан 
Већа постоје само, упроштено гледајући, два решења. Или повећати субвенције јавним и 
комуналним предузећима или повећати цену њихових услуга. И наравно, утемељено је и 
једно и друго, али треба размислити повећање субвенциј - да ли може буџет Града Новог 
Сада да издржи толико колико је потребно за анулирање свега онога што су аномалије, 
које се реално гледајући дешавају у фукнционисању појединих јавних предузећа и јавних 
комуналних преудзећа? С друге стране, треба видети, ако се повећа цена да ли ће се 
толико или том брзином и у тој висини повећати и стандард грађана, па ће моћи да 
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плаћају ту цену услугу. Јер не вреди нам што ми тражимо економску рачуницу и 
оријентишемо се на тржишне услове и кажемо цена воде кубни метар воде је 100,00 
динара треба повећати, па то смо имали пре неколико година, имали смо предлог 
експерата из Немачке који су дошли овде и рекли да у „Водоводу“ треба повећати цену 
услуга, тако да један кубни метар буде 1 евро. И онда се тражи нека економска рачуница о 
оправданости цене, кроз функционисање јавног комуналног предузећа. Е, не само да је у 
питању овде платежна моћ грађана Новог Сада, него је у питању да ли ће проблеми са 
којима се суочавају јавна и јавна комунална предузећа, да ли ће на тај начин бити 
елиминисани. Ја сасвим одговорно тврдим да неће. Зашто? Зато што је крајње време да 
кроз ове извештаје, које подносе јавна предузећа схватимо да нимало није ружичасто 
стање. Није нешто што ми српски радикали сад желимо да прикажемо црно, без тога да се 
гаси светло није ни толико светло, нит је бело. Не би ту компарацију коју сте ви 
упторебили за јаје, јер може да се тумачи двосмислено, али у сваком случају је нешто што 
би требало сести и у наредном периоду, а поготово што се ближи крај мандата овог 
сазива, требало би неке препоруке следећем сазиву да се мало озбиљније или много 
озбиљније позабави са функционисањем јавних и комуналних предузећа. Један од 
главних узрока, где ми затварамо очи, је кадровска политика која се спроводи по 
принципу да се коалиционим партнерима већинско у влади Града Новог Сада, већинске 
политичке партије дају да бирају јавна предузећа на чијем челу ће да буду њихови људи. 
И ми смо имали случај у „Информатици“, да је „Информатика“ опљачкана за време 
руковођења од стране Треће Србије, чији су одбонрици тада украли мандате и узели 
челне позиције фукнције у „Информатици“, да је тада „Информатика“ била у губитку у 
противвредности 4.000.000,00евра и шта се урадило? Прешло се преко тога, заћутало се 
они и даље се на овај или онај начин баве политиком, сада у знак захвалности према 
Српској напредној странци почињу да критикују Српску напредну странку и највише 
руководство Српске радикалне странке, управо они који су упропастили предузеће 
„Информатику“. Када су у питању друга јавна и комунална предузећа, ништа боља 
ситуација није. Вертикална подела по систему даћу коалиционом партнеру па шта ме 
боли брига, он одговара за то, је велика грешка, велика заблуда, одговорност је овде на 
Српској напредној странци, политичка одговорност. И немојте да се замајавате да ће вам 
сутра грађани Новог Сада опростити то што сте ви поједина јавна предузећа препустили 
својим коалиционим партнерима. Ситуација у стратешким јавним комуналним 
предузећима као што је „Водовод“ , као што је „Топлана“, као што је „Тржница“, 
„Паркинг сервис“. Овде „Паркинг сервис“ почео је да приказује добитке што је сасвим 
логично, али ова стратешка јавна комунална предузећа су упозоравајуће и њихово стање 
је упозоравајуће за све нас који живимо у овом граду. Квалитет услуга је веома веома 
битан, ако пада квалитет услуга не вреди нама да ми овде развијамо неке филозофске 
тезе, као што је једна коју је члна Већа развио да ли је јаје када се угаси светло црно или 
бело. Никог то нормалног у Новом Саду не интересује, него га интересује да што 
јефтиније фукционишу јавна и комунална предузећа.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 

Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 2022. годину са 
Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови 
Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Новосадска 
топлана“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног 
предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2022. годину са 
Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад 
за 2022. годину. 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Градско 
зеленило“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног 
предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 
одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2022. годину са 
Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 
2022. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови 
Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа „Лисје“ 
Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским 
извештајем Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2022. годину. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештајa о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Тржница“ 
Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа 
„Тржница“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 

Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским 
извештајем Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2022. годину. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештајa о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ 
Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа 
„Чистоћа“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским 
извештајем Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештајa о реализацији Програма пословања ЈКП „Информатика“ Нови Сад за 2022. 
годину са Финансијским извештајем ЈКП „Информатика“  Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
ЈКП „Информатика“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем ЈКП 
„Информатика“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештајa о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа за одржавање 
стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским 
извештајем Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора 
„Стан“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови 
Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа за 
одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена 
и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем Јавног 
комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 

Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2022. 
годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и  
Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2022. годину. 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештајa о реализацији Програма пословања Јавног комуналног предузећа „Паркинг 
сервис“ Нови Сад за 2022. годину са Финансијским извештајем Јавног комуналног 
предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је четири одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2022. годину са 
Финансијским извештајем Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 
2022. годину. 
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Ад.број: 34-3875/2023-I 
31. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ ДОБИТИ ЗА 2022. 
ГОДИНУ 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ 
Нови Сад о расподели добити за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 53 

одборника гласала „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
 О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД О РАСПОДЕЛИ 
ДОБИТИ ЗА 2022. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад.број: 40-5/2023-968-I 
32. тачка дневног реда 

ГОДИШЊИ ЛИКВИДАЦИОНИ ИЗВЕШТАЈ СА СТАЊЕМ НА ДАН 31. 
ДЕЦЕМБАР 2022. ГОДИНЕ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПОСЛОВНИ 
ПРОСТОР“ НОВИ САД – У ЛИКВИДАЦИЈИ, БРОЈ: 03/2023 ОД 15. МАРТА 
2023. ГОДИНЕ 
 
Годишњи ликвидациони извештај са предложеним закључком доставило је 

Градско веће. 
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Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Годишњег ликвидационог извештаја са стањем на дан 31. децембар 2022. године Јавног 
предузећа „Пословни простор“ Нови Сад – у ликвидацији, број: 03/2023 од 15. марта 2023. 
године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Годишњи ликвидациони извештај са стањем 
на дан 31. децембар 2022. године Јавног предузећа „Пословни простор“ Нови Сад – у 
ликвидацији, број: 03/2023 од 15. марта 2023. године. 
 
 
Ад.број: 4-3/2023-93-I       4-3/2023-105-I 

  4-3/2023-95-I        4-3/2023-96-I 
  4-3/2023-94-I        4-3/2023-97-I 
  4-3/2023-92-I        4-3/2023-101-I 
  4-3/2023-99-I        4-3/2023-102-I 
  4-3/2023-98-I        4-3/2023-103-I 

              4-3/2023-100-I      6-5/2023-7-I 
  4-3/2023-104-I 

33. – 47. тачка дневног реда 
− ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ ГРАДСКЕ БИБЛИОТЕКЕ У 

НОВОМ САДУ, НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 
− ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ 

СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2022. 
ГОДИНУ 
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− ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА ГРАДА 
НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ САДА, 
ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА НОВОГ 
САДА, НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ СТЕРИЈИНОГ ПОЗОРЈА, НОВИ 
САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ УСТАНОВЕ ЗА ИЗРАДУ 
ТАПИСЕРИЈА „АТЕЉЕ 61“, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ 
КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ МАЂАРСКОГ КУЛТУРНОГ 
ЦЕНТРА „ПЕТЕФИ ШАНДОР“, НОВИ САД - PETŐFI SÁNDOR 
MAGYAR MŰVELŐDÉSI KÖZPONT ÚJVIDÉK, НОВИ САД ЗА 2022. 
ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ „НОВОСАДСКОГ ПОЗОРИШТА 
– ÚJVIDÉKI SZINHÁZ“, НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, НОВИ 
САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И 
ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „МЛАДОСТ“, ФУТОГ ЗА 2022. 
ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И 
ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „КИСАЧ“, КИСАЧ ЗА 2022. 
ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА 
„РУМЕНКА“, РУМЕНКА ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ФОНДА ЗА УНАПРЕЂЕЊЕ ВОКАЛНЕ 
УМЕТНОСТИ МЛАДИХ „МЕЛАНИЈЕ БУГАРИНОВИЋ И ЋЕРКЕ 
МИРЈАНЕ КАЛИНОВИЋ-КАЛИН“ У НОВОМ САДУ ЗА 2022. ГОДИНУ 
 

Извештаје са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 
 
Савет за културу и информисање није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештаја о раду и пословању Градске библиотеке у Новом Саду, Нови Сад за 2022. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Градске 
библиотеке у Новом Саду, Нови Сад за 2022. годину. 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о раду и пословању Завода за заштиту споменика културе Града Новог Сада, 
Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Завода за 
заштиту споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад за 2022. годину. 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о раду и пословању Историјског архива Града Новог Сада, Нови Сад за 2022. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 
 Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Историјског 
архива  Града Новог Сада, Нови Сад за 2022. годину. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о раду и пословању Музеја Града Новог Сада, Петроварадин за 2022. годину на 
гласање. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 

 
 Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Музеја Града 
Новог Сада, Петроварадин за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о раду и пословању Културног центра Новог Сада, Нови Сад за 2022. годину на 
гласање. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Културног 
центра Новог Сада, Нови Сад за 2022. годину. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештаја о раду и пословању Стеријиног позорја, Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Стеријиног 
позорја, Нови Сад за 2022. годину. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о раду и пословању Установе за израду таписерија „Атеље 61“, Петроварадин 
за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Установе за 
израду таписерија „Атеље 61“, Петроварадин за 2022. годину. 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о раду и пословању Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад за 2022. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Новосадског 

дечијег културног центра, Нови Сад за 2022. годину. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о раду и пословању Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад 
- Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék, Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Мађарског 
културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ 
Újvidék, Нови Сад за 2022. годину. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештаја о раду и пословању „Новосадског позоришта – Újvidéki Szinház“, Нови Сад за 
2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању 
„Новосадског позориштa - Újvidéki Színház”, Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о раду и пословању Позоришта младих, Нови Сад за 2022. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

ЗАКЉУЧАК 
Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Позоришта 

младих, Нови Сад за 2022. годину. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештаја о раду и пословању Установе за културу и образовање Културни центар 
„Младост“, Футог за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Установе за 
културу и образовање Културни центар „Младост“, Футог за 2022. годину. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештаја о раду и пословању Установе за културу и образовање Културни центар 
„Кисач“, Кисач за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Установе за 
културу и образовање Културни центар „Кисач“, Кисач за 2022. годину. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештаја о раду и пословању Културног центра „Руменка“, Руменка за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду и пословању Културног 

центра „Руменка“, Руменка за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о раду Фонда за унапређење вокалне уметности младих „Меланије 
Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић-Калин“ у Новом Саду за 2022. годину на 
гласање. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду Фонда за унапређење 
вокалне уметности младих „Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић – Калин“ 
у Новом Саду за 2022. годину. 
 
Ад. број: 3-663/2023-I 
48. тачка дневног реда 

 
ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА РАДА ТУРИСТИЧКЕ 
ОРГАНИЗАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА СА ФИНАНСИЈСКИМ ПЛАНОМ 
И ПРОГРАМОМ И ПЛАНОМ ПРОМОТИВНИХ АКТИВНОСТИ ГРАДА 
НОВОГ САДА ЗА ПЕРИОД ЈАНУАР-ДЕЦЕМБАР 2022. ГОДИНУ 
 
Извештај са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за економски развој Града није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 

председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма рада Туристичке организације Града Новог Сада са 
Финансијским планом и Програмом и планом промотивних активности Града Новог Сада 
за период јануар-децембар 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о реализацији Програма рада 

Туристичке организације Града Новог Сада са Финансијским планом и Програмом и 
планом промотивних активности Града Новог Сада за период јануар – децембар 2022. 
године. 
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Ад. број: 51-39/2023-I 
               51-38/2023-I 
49. – 50. тачка дневног реда 

− ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ О РАДУ И ПОСЛОВАЊУ АПОТЕКАРСКЕ 
УСТАНОВЕ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ И ИЗВЕШТАЈ О РАДУ 
НАДЗОРНОГ ОДБОРА АПОТЕКАРСКЕ УСТАНОВЕ НОВИ САД 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА И 
РАЗВОЈА АПОТЕКАРСКЕ УСТАНОВЕ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
Извештај са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици није 

имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Годишњег извештаја о раду и пословању Апотекарске установе Нови Сад за 2022. годину 
и Извештаја о раду Надзорног одбора Апотекарске установе Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
 Скупштина Града Новог Сада усваја Годишњи извештај о раду и пословању 
Апотекарске установе Нови Сад за 2022. годину и Извештај о раду Надзорног одбора 
Апотекарске установе Нови Сад. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог Решења о давању 
сагласности на Програм рада и развоја Апотекарске установе Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА И РАЗВОЈА АПОТЕКАРСКЕ 

УСТАНОВЕ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Ад. број: 769/2023-I 
                770/2023-I 
51. – 52. тачка дневног реда 

− ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ЦЕНТРА ЗА СОЦИЈАЛНИ РАД ГРАДА НОВОГ 
САДА ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
ЦЕНТРА ЗА СОЦИЈАЛНИ РАД ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
Извештај са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици није 

имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о раду Центра за социјални рад Града Новог Сада за 2022. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
З А К Љ У Ч А К 

 
 Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду Центра за социјални рад 
Града Новог Сада за 2022. годину. 

 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Центра за социјални рад Града Новог Сада за 2023. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ЦЕНТРА ЗА СОЦИЈАЛНИ 
РАД ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Ад. број: 352-3/2023-136-I/a  
53. тачка дневног реда 

 
ИНФОРМАЦИЈА О СТЕПЕНУ УСКЛАЂЕНОСТИ ПЛАНИРАНИХ И 
РЕАЛИЗОВАНИХ АКТИВНОСТИ ИЗ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА 
ЈАВНИХ И ЈАВНО КОМУНАЛНИХ ПРЕДУЗЕЋА ЧИЈИ ЈЕ ОСНИВАЧ 
ГРАД НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 01. ЈАНУАР-31. МАРТ 2023. ГОДИНЕ 
 
Информацију са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности, Савет за урбанизам, пословни простор и 

стамбену подршку и Савет за спорт и омладину нису имали примедби на Информацију у 
делу у којем су је разматрали из свог делокруга. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Информације о степену усклађености планираних и реализованих активности из програма 
пословања јавних и јавно комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови Сад за период 
01. јануар-31. март 2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Информацију о степену усклађености 
планираних и реализованих активности из програма пословања јавних и јавно 
комуналних предузећа чији је оснивач Град Нови Сад за период 01. јануар – 31. 
март 2023. године. 
 

2. Информација из тачке 1. овог закључка доставља се Министарству привреде 
Републике Србије. 

 
 
 
Ад. број: 1098/2023-1-I 
54. тачка дневног реда 

 
 
ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ О РАДУ МЕЂУСЕКТОРСКОГ РАДНОГ ТЕЛА ЗА 
ПОДРШКУ ПОДСТИЦАЈНОМ РОДИТЕЉСТВУ И РАЗВОЈУ ДЕЦЕ НА 
ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА ПЕРИОД АПРИЛ 2022 - МАРТ 
2023. ГОДИНЕ 
 
 
Годишњи извештај са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици није 

имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Годишњег извештаја о раду Међусекторског радног тела за подршку подстицајном 
родитељству и развоју деце на територији Града Новог Сада за период април 2022 - март 
2023. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
 Скупштина Града Новог Сада усваја Годишњи извештај о раду Међусекторског 
радног тела за подршку подстицајном родитељству и развоју деце на територији Града 
Новог Сада за период април 2022 – март 2023. године. 

 
Ад. број: 51-35/2023-I 
55. тачка дневног реда 

 
ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА КОНТРОЛЕ НУТРИТИВНЕ 
ВРЕДНОСТИ И ЗДРАВСТВЕНЕ БЕЗБЕДНОСТИ ХРАНЕ И ЧИСТОЋЕ 
БРИСЕВА ПОВРШИНА И РУКУ ЗАПОСЛЕНИХ У ОБЈЕКТИМА У 
КОЈИМА ЈЕ ОРГАНИЗОВАНА ИСХРАНА СПЕЦИФИЧНИХ КАТЕГОРИЈА 
СТАНОВНИШТВА У ГРАДУ НОВОМ САДУ И ПРОЦЕНА РИЗИКА ПО 
ЗДРАВЉЕ СА ИЗВЕШТАЈЕМ О ЕВАЛУАЦИЈИ ИНФРАСТРУКТУРНИХ, 
КАДРОВСКИХ И ОРГАНИЗАЦИОНИХ КАПАЦИТЕТА КУХИЊА 
ОСНОВНИХ ШКОЛА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2022. 
ГОДИНУ, ИНСТИТУТА ЗА ЈАВНО ЗДРАВЉЕ ВОЈВОДИНЕ 
 
Извештај са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици није 

имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма контроле нутритивне вредности и здравствене 
безбедности хране и чистоће брисева површина и руку запослених у објектима у којима је 
организована исхрана специфичних категорија становништва у Граду Новом Саду и 
процена ризика по здравље са Извештајем о евалуацији инфраструктурних, кадровских и 
организационих капацитета кухиња основних школа на територији Града Новог Сада за 
2022. годину, Института за јавно здравље Војводине. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

З А К Љ У Ч А К 
 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о реализацији Програма 
контроле нутритивне вредности и здравствене безбедности хране и чистоће брисева 
површина и руку запослених у објектима у којима је организована исхрана специфичних 
категорија становништва у Граду Новом Саду и процена ризика по здравље са 
Извештајем о евалуацији инфраструктурних, кадровских и организационих капацитета 
кухиња основних школа на територији Града Новог Сада за 2022. годину, Института за 
јавно здравље Војводине. 
 
Ад. број: 020-113/2023-I 
                020-68/2023-I 
                020-112/2023-I 
56. – 58. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У 

ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА ЈАВНОМ КОМУНАЛНОМ 
ПРЕДУЗЕЋУ „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У 
ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА ГРАДСКОЈ БИБЛИОТЕЦИ У 
НОВОМ САДУ, НОВИ САД 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У 
ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА ПРЕДШКОЛСКОЈ УСТАНОВИ 
„РАДОСНО ДЕТИЊСТВО“ НОВИ САД 

 
Предлогe решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
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Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 
допунско образложење предлога. 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 

коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Јавном комуналном 
предузећу „Тржница“ Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА ЈАВНОМ КОМУНАЛНОМ ПРЕДУЗЕЋУ „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 

коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Градској библиотеци у 
Новом Саду, Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 

НОВОГ САДА ГРАДСКОЈ БИБЛИОТЕЦИ У НОВОМ САДУ, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 
коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Предшколској установи 
„Радосно детињство“ Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 

НОВОГ САДА ПРЕДШКОЛСКОЈ УСТАНОВИ „РАДОСНО ДЕТИЊСТВО“ НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 352-1/2023-231-I 
                352-1/2023-230-I 
                352-1/2023-229-I  
                352-1/2023-228-I  
59. – 62.  тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И 
КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД СА ТЕКСТОМ ОГЛАСА О ЈАВНОМ 
КОНКУРСУ ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“  
НОВИ САД СА ТЕКСТОМ ОГЛАСА О ЈАВНОМ КОНКУРСУ ЗА ИЗБОР 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“  
НОВИ САД 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“  
НОВИ САД СА ТЕКСТОМ ОГЛАСА О ЈАВНОМ КОНКУРСУ ЗА ИЗБОР 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“  
НОВИ САД 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И 
ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД СА ТЕКСТОМ ОГЛАСА О ЈАВНОМ 
КОНКУРСУ ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД 
 

Предлогe одлука са текстом огласа утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
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Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о спровођењу 

Јавног конкурса за избор директора Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад са текстом огласа о Јавном конкурсу за избор директора Јавног 
комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД СА 
ТЕКСТОМ ОГЛАСА О ЈАВНОМ КОНКУРСУ ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о спровођењу 

Јавног конкурса за избор директора Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад са 
текстом огласа о Јавном конкурсу за избор директора Јавног комуналног предузећа 
„Чистоћа“ Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 56 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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ОДЛУКУ 
О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД СА ТЕКСТОМ ОГЛАСА 
О ЈАВНОМ КОНКУРСУ ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о спровођењу 
Јавног конкурса за избор директора Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад са 
текстом огласа о Јавном конкурсу за избор директора Јавног комуналног предузећа 
„Тржница“ Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ОДЛУКУ 
О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД СА ТЕКСТОМ ОГЛАСА 
О ЈАВНОМ КОНКУРСУ ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о спровођењу 
Јавног конкурса за избор директора Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и 
Ветерина Нови Сад“ Нови Сад са текстом огласа о Јавном конкурсу за избор директора 
Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О СПРОВОЂЕЊУ ЈАВНОГ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ 

САД СА ТЕКСТОМ ОГЛАСА О ЈАВНОМ КОНКУРСУ ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА  

НОВИ САД“ НОВИ САД 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 022-1/2023-138 022-1/2023-146 
                022-1/2023-141 022-1/2023-147 
                022-1/2023-142 022-1/2023-148 
                022-1/2023-143 022-1/2023-149 
                022-1/2023-144 022-1/2023-150 
                022-1/2023-145 
63. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА АДМИНИСТРАТИВНА  
И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Основне школе „Соња Маринковић“, Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности директора Установе за израду 
таписерија „Атеље 61“, Петроварадин  

− Предлог решења о именовању директора Установе за израду таписерија 
„Атеље 61“, Петроварадин 

− Предлог решења о разрешењу члана Управног одбора „Новосадског 
позоришта -  Újvidéki Színház“, Нови Сад  

− Предлог решења о именовању члана Управног одбора „Новосадског 
позоришта -  Újvidéki Színház“, Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности члана Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Паркинг сервис“, Нови Сад  

− Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног 
предузећа „Паркинг сервис“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Управног одбора Стамбене агенције 
Града Новог Сада 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе 
„Михајло Пупин“, Ветерник 

− Предлог решења о престанку дужности председника, заменика 
председника и чланова Савета за међунационалне односе Града Новог 
Сада  

− Предлог решења о избору председника, заменика председника и чланова 
Савета за међунационалне односе Града Новог Сада  

 
Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представница предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представница предлагача није желела да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању чланова Школског одбора Основне школе „Соња Маринковић“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ 

ШКОЛЕ „СОЊА МАРИНКОВИЋ“, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 
дужности директора Установе за израду таписерија „Атеље 61“, Петроварадин. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА УСТАНОВЕ ЗА ИЗРАДУ 

ТАПИСЕРИЈА „АТЕЉЕ 61“, ПЕТРОВАРАДИН 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 
директора Установе за израду таписерија „Атеље 61“, Петроварадин. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА УСТАНОВЕ ЗА ИЗРАДУ ТАПИСЕРИЈА  

„АТЕЉЕ 61“, ПЕТРОВАРАДИН 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 
члана Управног одбора „Новосадског позоришта -  Újvidéki Színház“, Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА „НОВОСАДСКОГ ПОЗОРИШТА -  
ÚJVIDÉKI SZÍNHÁZ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Управног одбора „Новосадског позоришта -  Újvidéki Színház“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 57 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА „НОВОСАДСКОГ ПОЗОРИШТА 
-  ÚJVIDÉKI SZÍNHÁZ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“, Нови 
Сад. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 
члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“, Нови Сад. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Управног одбора Стамбене агенције Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА СТАМБЕНЕ АГЕНЦИЈЕ ГРАДА 
НОВОГ САДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Школског одбора Основне школе „Михајло Пупин“, Ветерник. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ „МИХАЈЛО 
ПУПИН“, ВЕТЕРНИК 

 
 (Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности председника, заменика председника и чланова Савета за међунационалне 
односе Града Новог Сада. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И 
ЧЛАНОВА САВЕТА ЗА МЕЂУНАЦИОНАЛНЕ ОДНОСЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника, заменика председника и чланова Савета за међунационалне односе Града 
Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА САВЕТА 
ЗА МЕЂУНАЦИОНАЛНЕ ОДНОСЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

 Пошто су размотрене тачке утврђеног дневног реда, председница Скупштине је 
упитала да ли неко од одборница и одборника жели да постави одборничко питање. 
 

Одборничка питања поставили су Бојан Радојевић и Бојан Вулин. 
 
 
Бојан Радојевић: 
 
1. „Одборничко питање је у вези са новосадским „Скадром на Бојани“ у 

Пашићевој улици број 19, некада број 9. Пошто је недавно приликом посете 
министра Селаковића, Градоначелник изјавио да ће вероватно та локација бити 
стављена на лицитацију и на продају, а да се од тог фонда обештете 
инвеститори на тој локацији, моје питање је упућено Градоначелнику и 
Градској управи за грађевинско земљиште и инвестиције да ли ће се то 
спровести и када?“ 
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Бојан Вулин: 
 
1. „Почело је лето и почела је опет сезона нелегалних трка на Мишелуку, 

Петроварадину, увече су „Паклене улице“, из далека се долази на Мишелук, из 
далека, да би се тамо тркали нелегално. Видели смо пре десетак дана шта се 
десило у Загребу на једном таквом нелегалном тркалишту када је нека 
„будалетина“ слична оним „будалетинама“ на Мишелуку улетело својим 
скупим и брзим колима међу стотине тамо оне деце. Ми не можемо спречити 
њих да буду „будале“, али можемо да спречимо да користе јавну градску 
површину у своје сврхе. Због тога бих поново поновио питање Градској управи 
за саобраћај и путеве шта ће и када ће бити урађено за регулисање тог дела на 
Мишелуку да више не буде место за нелегалне трке. 

2. Друго питање је такође упућено Градској управи за саобраћај и путеве, а то је 
Тврђава, то јесте када ће бити регулисан паркинг на Тврђави, бесплатни 
паркинг на Тврђави.“ 

 
 

Пошто више нико од одборница и одборника није желео да постави одборничко 
питање, председница Скупштине је закључила XLI седницу Скупштине Града Новог Сада 
у  14.39 часова. 

 
 
 

 
 


